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ACTA PLE NÚM. 12/06 
 
 
SESSIÓ CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT EL DIA 28 DE SETEMBRE 2006 
 
 
 
CARÀCTER DE LA SESSIÓ: ORDINÀRIA 
CONVOCATÒRIA: 1ª 
DATA: 28 DE SETEMBRE 2006 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les dinou hores del 
dia vint-i-vuit de setembre de dos mil sis, es reuneixen a la sala de sessions 
d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria realitzada a l’efecte en els termes 
legalment establerts, els membres integrants de l'Ajuntament Ple que a 
continuació es relacionen, en sessió ordinària i primera convocatòria, sota la 
Presidència del senyor Alcalde, i assistits per mi, la Secretària General. 
 
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr. Antonio Balmón Arévalo 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents/es d'Alcalde 
 
Sr. Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr. Sergio Fernández Mesa 
Sra.  Rocio García Pérez 
Sr. José Luis Morlanes Galindo 
Sra. Carmen Romero López 
 
 
Regidors/es 
 
Sra.  Pilar Albiol Gilabert   
Sr. Nèstor Artís i Villena 
Sr.   Manuel Jesús Casado Ruiz 
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Sr.   Salvador Colominas Tutusaus 
Sra. Susana Cordero Rojas  
Sra.  Elisa Corral Lozano 
Sra.  María José Díaz Algarín 
Sra. María  Isabel Espinosa Fernández 
Sr. Juan Antonio García Díaz 
Sr.    Jordi García Guitart 
Sra.  Rosa Eva Granadal Gálvez 
Sr. Miguel López Sánchez 
Sr. Perfecto Madrid Olmos 
Sra. Aurora Mendo Sánchez 
Sr. Francesc Molina Núñez 
Sra.  María José Mont Rieiro 
Sra.  Enriqueta Pardo Lanuza 
Sra. Glòria Récio Díaz 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren l'ordre del dia i que són els següents: 
 
 

I 
 

PART RESOLUTIVA 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.- Aprovació de l'acta núm. 10/06, corresponent a la sessió 
ordinària del dia 27 de juliol d'enguany. 
 
 L’esborrany de l’acta ha estat lliurat a tots els regidors i regidores 
junt amb la convocatòria d’aquesta sessió. 
 
 
 VOTACIÓ         UNANIMITAT 
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 2.- Aprovació de l'acta núm. 11/06, corresponent a la sessió 
extraordinària i urgent del dia 13 de setembre d'enguany. 
 
 L’esborrany de l’acta ha estat lliurat a tots els regidors i regidores 
junt amb la convocatòria d’aquesta sessió. 
 
 
 VOTACIÓ         UNANIMITAT 
 
 
 
 3.- Donar compte i, si és el cas, ratificar els decrets i 
resolucions de l'Alcaldia que a continuació es relacionen. 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes de  la seva ratificació o 
el seu coneixement, es dóna lectura dels Decrets i Resolucions dictats per 
l'Alcaldia, el text literal dels quals és el següent: 
 
 Intervé en aquest moment el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per assenyalar que hi tota una sèrie de decrets i resolucions que 
serien els següents: el 3.1, el 3.2, el 3.3, el 3.4, el 3.5, el 3.7, el 3.8, el 3.9, el 
3.10, el 3.12, el 3.13, el 3.14, el 3.15, el 3.17 i el 3.18, són decrets que estan 
relacionats amb temes de contractació de personal per temes de baixes i per 
cobrir alguns llocs de treball relacionats amb plans de l’Ajuntament –com el 
Festival de Pallassos, Cornellà pel Civisme-. 
 
 Pren la paraula seguidament la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que hi 
ha voltant d’uns quinze decrets de contractació per urgències. Ja sé que soc 
molt pesada, ho dic moltes vegades, però de veritat marcarem rècords, en 
aquest Ajuntament. Em pregunto quan hi ha convocatòries en aquest 
Ajuntament per a que la gent pugui optar, amb el corresponent examen i que 
guanyi el millor, hi ha alguna un vegada?. Si hi ha algun cop m’agradaria 
assistir-hi per veure-ho, perquè va a ser com un esdeveniment. Sé que no en 
fareu cas, seguireu fent el que creieu oportú, per no dir una expressió de les 
meves, però em sembla que si alguna vegada es fes una convocatòria i es veies 
que hi ha transparència en la designació de llocs, no estaria malament, perquè 
després  no vinguessin aqueixes sospites ja que no sé com es col·loca aquí la 
gent. No ho sé, i com no ho sé crec que m’ho teniu que explicar, perquè sinó, 
com el pensament és lliure, puc pensar el que vulgui. Avui he vist tanta 
acumulació que, o no sou previsors –perquè també pot ser això, que us 
assaltin les baixes sense assabentar-vos- o no ho entenc, perquè tot per 
urgència, la veritat que és al·lucinant. Sé que ho vaig a dir moltes vegades 
d’aquí al final del mandat, però va a ser un mandat que va a passar a la 
història per la manera de contractació per urgència, i amb presses. 
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 3.1.- Decret núm. 4886/06 de data 28 de juliol. 
 

“Vist l’informe emès pel Departament Tècnic d’Esports, referent a la 
necessitat de cobrir la incapacitat temporal de l’empleada d’aquest 
Ajuntament, Sra. Isabel Vilaseca Núñez, que ocupa una plaça de Subalterna, 
als efectes de garantir el normal funcionament de la Piscina Can Mercader, 
 

Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir el funcionament del servei, es fa necessari 
recórrer a  les persones de la bossa de treball de subalterns,  

 
Atès que el senyor Ricardo Castro Rodríguez ha treballat per aquest 

Ajuntament realitzant tasques de suport tècnic en la passada edició de la 
Festa Major Corpus 2006, a plena satisfacció d’aquesta organització, 
 
 Atès que el senyor Ricardo Castro Rodríguez té els coneixements i 
les aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, i que ha 
mostrat disponibilitat per acceptar l’oferta de treball, 
  
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 452B0 13100 de Personal laboral eventual / Piscines, 

 
Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 

al Servei de les Entitats Locals així com l’article 15.1 c) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998, 

 
Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 

retroactivitat dels actes favorables als interessats, 
 

 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 

 
HE RESOLT  

 
Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 

la suplència de Subaltern a la Piscina Can Mercader. 
 
Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat del senyor 

Ricardo Castro Rodriguez, en qualitat de Subaltern, perquè substitueixi a la 
titular del lloc de treball senyora Isabel Vilaseca Nuñez, des del dia 19-07-
2006 i fins a la seva reincorporació, o s’hagi de resoldre per qualsevol dels 
supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les 
Entitats Locals aplicables a aquesta modalitat contractual. 

 
Tercer.- Adscriure a l’esmentat empleat al lloc de treball de 

Conserge de la Piscina Can Mercader, establint-li les retribucions i la resta de 
condicions de treball establertes en el pacte de condicions de treball del 
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personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes 
Autònoms. 
 

Quart.- Comunicar la present resolució a l’interessat, al seu Cap, al 
de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 

 
Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 

Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 

 
Sisè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 19 de 

juliol de 2006 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92.” 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 3.2.- Decret núm. 4894/06 de data 28 de juliol. 
 
 “Vist que per porta a terme el programa pilot  “Cornellà pel civisme; 
espais de joc, espais per conviure”, que es realitzarà a Cornellà durant el 
període comprés entre el dia 3 de juliol i 30 de setembre de 2006 es precisa 
disposar de 10 Educadors Cívics i de 8 Conserges, 
 
 Atès que por cobrir aquestes dues funcions es va realitzar una 
convocatòria pública, d’acord amb el que preveu la normativa vigent; de la 
qual ha estat insuficient per poder cobrir la totalitat de llocs de treball 
convocats, 
 
 Atès que resta per cobrir quatre llocs de treball de Conserge i nou  
dels llocs de treball d’Educador/a Cívic/a, 
 
 Atès que per poder executar  el projecte és del tot necessari cobrir 
com a mínim 5 llocs de treball d’Educador/a Cívic/a i 4 de conserge,  
 
 Atès que no hi ha temps material per poder iniciar cap altre procés 
de selecció que no sigui la utilització de la base de dades de personal 
interessat en prestar serveis en aquest Ajuntament mitjançant una selecció 
urgent basada en els requisits essencials i una entrevista,  
 
 Atès que d’aquest procés s’ha pogut aconseguir la candidatura de 
les persones que més endavant es relacionaran, les quals reuneixen les 
condicions necessàries pel desenvolupen de les funcions d’educador/a cívic/a 
i de conserge, 
 
 Atès que existeix consignació pressupostària suficient en la partida 
03423F013100 Personal laboral eventual / Educació Cívica, per atendre el 
cost de l’esmentada contractació, 
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 Atès el que disposen els articles 16 i ss. i 94 del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, així com els articles 15.1. a) de 
l’Estatut dels Treballadors i 2on. del Reial Decret 2720, de 18 de desembre de 
1998, 
 
 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per contractar eventualment 
quatre Conserges i cinc Educadors Cívics per poder dur a terme el pla pilot 
“Cornellà pel Civisme”. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació laboral temporal a temps parcial 
per la realització del projecte pílot “Cornellà pel civisme: Espais de joc, espais 
per conviure” a l’empara del R.D. 2720/98, de les persones, els llocs de treball 
i els períodes que tot seguit es relacionen: 
 
Nom Lloc de treball Períodes 

Antoni Busanya Arcas Conserge 03/07/06 al 30/09/06 
Arnau Curcoy Barcenilla Conserge 03/07/06 al 30/09/06 
Laura Fernández Miñano Conserge 04/07/06 al 30/09/06 
Erica Suenaga Portugués Conserge 04/07/06 al 30/09/06 
Víctor Casado Trujillo Educador Cívic 03/07/06 al 30/09/06 
Maria Blanco Rubio Educadora Cívica 03/07/06 al 30/09/06 
Lorena Alvarez García Educadora Cívica 03/07/06 al 30/09/06 
Margarita Benjumea Benages Educadora Cívica 03/07/06 al 30/09/06 
Sandra Farrás Lorenzo Educadora Cívica 03/07/06 al 30/09/06 
 
 Tercer.- Fixar la jornada de treball setmanal d’aquest personal en 
24 hores setmanals, i assignar-lis  les retribucions corresponents als llocs de 
treball de Conserge i de Educador/a Cívic/a, fixades en la convocatòria per 
cobrir els esmentats llocs de treball, d’acord amb les vigents taules salarials, 
aprovades per aquesta Corporació, en virtut dels acords assolits amb la 
representació del personal i les disposicions legals vigents. 
 
 Quart.- Comunicar la present resolució als interessats, al seu Cap, 
al Departament Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 
 Cinquè.- Donar compte de la present resolució al Ple, en la propera 
sessió que se celebri. 
 
 Sisè.- Publicar la present contractació en el Butlletí Oficial de la 
Província i Diari Oficial de la Generalitat de conformitat al que preveu la 
normativa vigent. 
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 Setè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a les dates 3 i 4 de 
juliol de 2006 respectivament,  en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 3.3.- Decret núm. 4927/06 de data 1 d’agost. 
 

“Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans, referent 
a la necessitat de cobrir el permís sense sou de l’empleada d’aquest 
Ajuntament, Sr./a. Ana Maria Morales Rodríguez, que ocupa una plaça 
d’Assistenta Social, als efectes de garantir el normal funcionament de l’Àrea 
Tècnica de Benestar Social, 

 
Atès que la senyora Ana Maria Morales Rodríguez gaudeix d’una 

reducció de la meitat de la jornada de treball, 
 
Atès que cap candidat/a inclòs/a en les diferents convocatòries per 

cobrir temporalment absències o vacants d’Assistents Socials amb la titulació 
requerida ha acceptat l’oferta de treball, 

 
Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 

suplència per poder garantir el bon funcionament del servei, i les dificultats 
per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes funciones, es 
fa necessari recórrer a la revisió dels currículums vitae dels Assistents Socials 
de la bossa de treball, 
 

Atès que la senyora Ivana Vela Vivó té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques,  i és la 
primera persona que ha manifestat la seva disponibilitat i acceptació a la 
proposta que se li ha realitzat,  

 
 Atès que la persona proposada es la primera que ha manifestat la 
seva disponibilitat i acceptació a la proposta de contractació que se li ha 
realitzat,  
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 315P5 13000 de Personal laboral / Adults,  
 

Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com el que preveuen els articles 12 i 15.1 
c) de l’Estatut dels Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998, 

 
Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 

legalment té conferides,   
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HE RESOLT 
 

Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència d’Assistent/a Social al Departament de Salut Pública, Consum i 
Benestar Social. 
 

Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat a temps 
parcial de la senyora Ivana Vela Vivó, en qualitat d’Assistenta Social, perquè 
substitueixi el 50% de la jornada de treball de  la titular del lloc de treball 
senyora Ana Maria Morales Rodriguez, durant el període del 1 d’agost de 2006 
i fins el 29 de setembre de 2006, ambdós inclosos,  o s’hagi de resoldre per 
qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al 
Servei de les Entitats Locals. 
 

Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Assistenta Social de l’Àrea Tècnica de Benestar Social, establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
 

Quart.- Comunicar la present resolució a la interessada, al seu 
Cap, al departament de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 

 
Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 

Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 

 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 3.4.- Decret núm. 4937/06 de data 3 d’agost. 
 
 “Vista la necessitat de disposar de dues persones per atendre les 
funcions de subaltern/a de la Piscina Municipal de Can Mercader durant la 
temporada d’Estiu de 2006,  
 
 Atès que el senyor Joaquin Colomé Bassons ha presentat la 
renúncia al seu lloc de treball com a Subaltern-Caixer amb efectes 16 de juliol 
de 2006, 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
plaça per poder garantir el funcionament del servei, es fa necessari recórrer a 
persones que hagin treballat com a Subalterns en aquest Ajuntament, 
 
 Atès que el senyor Vicente Fernández Vaz té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, i que ha 
mostrat disponibilitat per acceptar aquesta nova oferta de treball,  
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 Atès que existeix consignació pressupostària suficient en la partida 
03452B013100 Personal laboral eventual / Piscines, per atendre el cost de 
l’esmentada contractació, 
 
 Atès el que disposen els articles 16 i ss. i 94 del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, així com els articles 15.1. a) de 
l’Estatut dels Treballadors i 2on. del Reial Decret 2720, de 18 de desembre de 
1998, 
 
 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,  
 

HE RESOLT: 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per contractar eventualment 
un/a Subaltern/a a la Piscina Municipal Can Mercader. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació laboral temporal per Obra i 
Servei Determinat a l’empara del R.D. 2720/98, del senyor Vicente Fernandez 
Vaz en qualitat de Subaltern-Caixer de la Piscina Can Mercader, durant el 
període del 25/07/2006 al 5/09/2006, ambdós inclosos. 
 
 Tercer.- Assignar a l’esmentat empleat les retribucions 
corresponents als llocs de treball de Subaltern/a, d’acord amb les vigents 
taules salarials, aprovades per aquesta Corporació, en virtut dels acords 
assolits amb la representació del personal i les disposicions legals vigents. 
 
 Quart.- Comunicar la present resolució a l’interessat, al seu Cap, al 
Departament Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 
 Cinquè.- Donar compte de la present resolució al Ple, en la propera 
sessió que se celebri. 
 
 Sisè.- Publicar la present contractació en el Butlletí Oficial de la 
Província i Diari Oficial de la Generalitat de conformitat al que preveu la 
normativa vigent. 
 
 Setè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució al dia 25 de juliol 
de 2006, en aplicació de l’article 57.3 de la Llei 30/92. 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
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 3.5.- Decret núm. 5065/06 de data 4 d’agost. 
 

“Vist l’informe emès pel Departament Tècnic de Benestar Social, 
referent a la necessitat de cobrir la incapacitat temporal de l’empleada 
d’aquest Ajuntament, senyora Azucena Nieto Muñoz, que ocupa una plaça 
d’Assistenta Social, als efectes de garantir el normal funcionament de l’Àrea 
Tècnica de Benestar Social, 

 
 Atès que cap candidat/a inclòs/a en les diferents convocatòries per 

cobrir temporalment absències o vacants d’Assistents Socials amb la titulació 
requerida ha acceptat l’oferta de treball. 

 
Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 

suplència per poder garantir el bon funcionament del servei, i les dificultats 
per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes funciones, es 
fa necessari recórrer a la revisió dels currículums vitae dels Assistents Socials 
de la bossa de treball, 
 

Atès que la senyora Rosa Maria Expósito Guzman té els 
coneixements i les aptituds necessàries per la realització de les esmentades 
tasques, perquè coneix les funcions que s’han de dur a terme per la seva 
experiència en el mateix Departament, producte d’una anterior relació amb 
aquest Ajuntament, a plena satisfacció d’aquesta Organització,  
 
 Atès que la persona proposada és la primera que ha manifestat la 
seva disponibilitat i acceptació a la proposta de contractació que se li ha 
realitzat,  
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 315P5 13100 de Personal laboral eventual/ Adults,  
 

Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com el que preveu l’article 15.1 c) de 
l’Estatut dels Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998, 

 
 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats, 

 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,   
 

HE RESOLT 
 

Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència d’Assistent/a Social al Departament de Salut Pública, Consum i 
Benestar Social. 
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Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat de la 
senyora Rosa Maria Exposito Guzman, en qualitat d’Assistenta Social, perquè 
substitueixi a la titular del lloc de treball senyora Azucena Nieto Muñoz, des 
del dia 24/07/2006 i fins  la reincorporació de l’empleada substituïda o s’hagi 
de resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament 
del Personal al Servei de les Entitats Locals aplicables a aquesta modalitat 
contractual. 
 

Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Assistenta Social de l’Àrea Tècnica de Benestar Social, establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
 

Quart.- Comunicar la present resolució a la interessada, al seu 
Cap, al departament de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 

 
Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 

Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 
 
 Sisè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 24 de 
juliol de 2006 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 3.6.- Decret núm. 5202/06 de data 11 d’agost. 
 
 “Per Decret de l’Alcaldia núm. 2863/05 de data 15-06-2005, s’inicià 
el procediment d’alta i baixa de diversos fitxers en el Registre General de 
Protecció de Dades de Catalunya.  
 
 En compliment d’allò disposat per l’art. 20 de la Llei Orgànica 
15/1999 de 13 de desembre, sobre Protecció de Dades de Caràcter Personal, 
per la Llei 5/2002, de 19 d’abril de l’Agència Catalana de Protecció de Dades i 
normativa complementària, davant la creació, modificació o supressió de 
fitxers de les Administracions Públiques, s’haurà de realitzar mitjançant 
disposició general publicada al Butlletí Oficial de la Província.  
 
 Per tot això, en conformitat amb les atribucions que legalment tinc 
conferides, 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Donar de baixa en el Registre General de Protecció de 
Dades els fitxers automatitzats amb dades de caràcter personal, propietat de 
l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, publicats amb els números 7 i 35 al 
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Butlletí Oficial de la Província núm. 190, pàgina 47 de 10 d’agost de 2005, que 
es relaciones a l’annex I, que s’adjunta i s’aprova. 
  
 Segon.- Crear el fitxer automatitzat amb dades de caràcter personal 
propietat de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, que es relaciona a l’annex 
II, que s’adjunta i s’aprova.  
 
 Tercer.- Sotmetre a informació pública mitjançant publicació en el 
Butlletí Oficial de la Província, la modificació i la creació de l’esmentat fitxer, 
de conformitat amb la legislació vigent en matèria de protecció de dades.  
 
 Quart.- Demanar la inscripció al Registre General de Protecció de 
Dades de Catalunya dels fitxers esmentats en el paràgraf primer i segon. 
 
 Cinquè.- Trametre aquest acord i els annexos a l’Agència Catalana 
de Protecció de Dades.  
 
 Sisè.- Notificar el present acord al Departament Municipal afectat. 
 
 Setè.- Ratificar la present resolució a la primera sessió de Ple que 
es celebri.” 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 3.7.- Decret núm. 5266/06 de data 21 d’agost. 
 

“Vista la necessitat de cobrir un lloc de treball vacant com a 
conseqüència de la jubilació voluntària de l’empleada d’aquest Ajuntament, 
senyora Jesusa Moran López, que ocupa una plaça d’Auxiliar de Biblioteca, als 
efectes de garantir el normal funcionament del servei,  
 

Atès que la senyora Jessica Jurado García, va superar les proves i 
va quedar classificada en la posició segona en la convocatòria per cobrir una 
plaça vacant d’Auxiliar de Biblioteca en règim de personal funcionari d’aquest 
Ajuntament realitzada el dia dinou de maig de dos mil cinc, 

 
Atès que la senyora Jessica Jurado García te els coneixements i les 

aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, que ha 
treballat satisfactòriament com empleada d’aquest Ajuntament en períodes 
anteriors producte d’altres relacions laborals, i que ha mostrat disponibilitat 
per acceptar l’oferta de treball, 
  

Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament,  partida 
pressupostària 03 451E0 13000 de Personal laboral / Biblioteques. 
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Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com l’article 15.1 c) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 3è del Reial Decret 2720/1998. 
 

Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,   

 
HE RESOLT 

 
Primer.- Declarar raons d’urgència per contractar interinament 

un/a Auxiliar de Biblioteca per ocupar un lloc de treball vacant. 
 
Segon.- Autoritzar la contractació d’interinitat de la senyora Jessica 

Jurado García, en qualitat d’Auxiliar de Biblioteca, perquè ocupi la plaça 
vacant com a conseqüència de la jubilació voluntària de la senyora Jesusa 
Moran López, amb efectes del dia 16 de setembre de 2006 i fins tant no es 
proveeixi definitivament en la forma prevista en l’article 88 i ss. del “Reglament 
del personal al servei de les Entitats Locals”, o s’hagi de resoldre per qualsevol 
dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les 
Entitats Locals aplicables a aquesta modalitat contractual. 

 
Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 

d’Auxiliar de Biblioteca, establint-li les retribucions i la resta de condicions de 
treball establertes en el pacte de condicions de treball del personal de 
l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes Autònoms. 

 
Quart.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 

Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 

 
Cinquè.- Comunicar la present resolució a l’interessada, al seu 

Cap, al Representant del Comitè i al Departament Recursos Humans als 
efectes adients.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 3.8.- Decret núm. 5281/06 de data 23 d’agost. 
 

“Vista la necessitat de cobrir la plaça d’Assistent/a Infantil (795) B, 
de l’empleada d’aquest Ajuntament, Sra. Ana Belen Melero Martínez, en 
situació de suspensió temporal del seu contracte de treball com Assistent 
Infantil per passar a cobrir la incapacitat temporal i posterior baixa maternal 
de la senyora Pilar Torreblanca Egea, com Educadora Infantil, als efectes de 
garantir el normal funcionament de l’Escola Bressol Linda Vista, 

 
Atès que cap candidata inclosa en les diferents convocatòries per 

cobrir temporalment absències o vacants d’Educador/es Infantils i 
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d’Assistent/a Infantil amb la titulació requerida, de les Escoles Bressol 
Municipals ha acceptat l’oferta de treball. 

 
Atès que la senyora Ariadna Rizo Gavaldà té els coneixements i les aptituds 
necessàries per la realització de les esmentades tasques, perquè coneix les 
funcions que s’han de dur a terme per la seva experiència en l’esmentada 
escola bressol, producte d’una anterior relacio amb aquest Ajuntament, 

 
Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 

contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 423C0 13100 de Personal laboral eventual / Escoles 
Bressol. 

 
Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 

al Servei de les Entitats Locals així com els articles 12 i 15.1 c) de l’Estatut 
dels Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 
 
  Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,   
 

HE RESOLT 
 

Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència d’Assistent Infantil (795) B, a l’Escola Bressol Linda Vista. 

 
Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat a temps 

parcial de la senyora Ariadna Rizo Gavalda en qualitat d’Assistenta Infantil 
(795)B, perquè substitueixi a la senyora Ana Belen Melero Martinez, durant el 
període del 8/09/0006 i fins el dia 3/12/2006, ambdós inclosos, o s’hagi de 
resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals, aplicables a aquesta modalitat 
contractual. 
 

Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Assistent/a Infantil (795) B, de l’Escola Bressol Linda Vista, establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
 

Quart.- Comunicar la present resolució a la interessada, al seu 
Cap, a la de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 

 
Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 

Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
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 3.9.- Decret núm. 5374/06 de data 13 de setembre. 
 

“Vista la necessitat de cobrir una plaça vacant de Cuiner/a a temps 
parcial a l’Escola Bressol La Baldufa com a conseqüència de la incapacitat 
permanent en grau total de la senyora  Encarnación Gonzalez Silverio, que 
ocupava una plaça de Cuiner/a, als efectes de garantir el normal 
funcionament del servei, 

 
Atès que la senyora Teresa Haro Martínez coneix les funcions que 

s’han de dur a terme per la seva experiència en l’esmentada escola bressol en 
qualitat de cuinera, 

 
Atès que la senyora Teresa Haro Martínez ha estat cobrint la baixa 

per incapacitat temporal de la senyora Encarnación González Silverio al llarg 
del curs escolar 2005/2006, a plena satisfacció d’aquesta Organització, 
   
 Atès que la persona proposada  ha manifestat la seva disponibilitat i 
acceptació a la proposta de contractació que se li ha realitzat,  
  
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 423C0 13000 de Personal laboral / Escoles Bressol. 

 
Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 

al Servei de les Entitats Locals així com els articles 12 i 15.1 c) de l’Estatut 
dels Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 

 
Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 

legalment té conferides,  
 

HE RESOLT 
 

Primer.- Declarar raons de urgència per poder cobrir interinament 
un lloc de treball vacant de Cuiner/a. 

 
Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat a temps 

parcial de la senyora Teresa Haro Martínez,  perquè ocupi el lloc de treball 
vacant de Cuiner/a, amb efectes 1/09/2006 i fins la provisió reglamentària 
d’aquesta plaça vacant i en tot cas, fins a  la finalització del present curs 
escolar 2006/2007, o s’hagi de resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en 
l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals. 

 
Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball de 

Cuiner/a de l’Escola Bressol La Baldufa, establint-li les retribucions i la resta 
de condicions de treball establertes en el pacte de condicions de treball del 
personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes 
Autònoms. 
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Quart.- Comunicar la present resolució a la interessada, a la seva 
Cap, al Departament de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 

 
Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 

Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 3.10.- Decret núm. 5375/06 de data 13 de setembre. 
 

“Vista la necessitat de cobrir la suspensió contractual temporal 
l’empleada d’aquest Ajuntament, Sra. Francisca Romero Gálvez, la qual ocupa 
una plaça d’Assistent/a Infantil (795) B, mentre cobreixi la baixa maternal de 
la senyora Mercè López Garcia en qualitat d’educadora infantil, als efectes de 
garantir el normal funcionament de l’Escola Bressol Edelweiss, 

 
Atès que cap candidata inclosa en les diferents convocatòries per 

cobrir temporalment absències o vacants d’Educador/es Infantils i 
d’Assistent/a Infantil amb la titulació requerida, de les Escoles Bressol 
Municipals ha acceptat l’oferta de treball. 

 
Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 

suplència per poder garantir el l’inici del curs escolar 2006/2007, i les 
dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes 
funcions, es fa necessari recórrer a persones que hagin treballat com 
Assistents Infantils a les escoles bressol d’aquest Ajuntament, 

 
Atès que la senyora Mercedes Bernuz Pueyo té els coneixements i 

les aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, perquè 
coneix les funciones que s’han de dur a terme per la seva experiència en les 
escoles bressol, producte d’anteriors relacions amb aquest Ajuntament, a 
plena satisfacció d’aquesta Organització,  

 
Atès que la senyora Mercedes Bernuz Pueyo ha estat cobrint la 

suspensió contractual de la senyora Francisca Romero Gálvez fins a la fi del 
passat curs escolar 2005/2006, 

 
Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 

contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 423C0 13100 de Personal laboral eventual / Escoles 
Bressol. 

 
Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 

al Servei de les Entitats Locals així com els articles 12 i 15.1 c) de l’Estatut 
dels Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 
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 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,  
 

HE RESOLT 
 

Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència d’Assistent Infantil (795) B, a l’Escola Bressol Edelweiss. 

 
Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat a temps 

parcial de la senyora Mercedes Bernuz Pueyo en qualitat d’Assistenta Infantil 
(795)B, perquè substitueixi a la senyora Francisca Romero Gálvez, des del dia 
8/09/2006 fins la seva reincorporació i, en tot cas, fins la data de finalització 
del curs escolar 2006/2007, o s’hagi de resoldre per qualsevol dels supòsits 
recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les Entitats 
Locals, aplicables a aquesta modalitat contractual. 
 

Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Assistent/a Infantil (795) B, de l’Escola Bressol Edelweiss, establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
 

Quart.- Comunicar la present resolució a la interessada, al seu 
Cap, a la de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 

 
Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 

Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 3.11.- Decret núm. 5422/06 de data 15 de setembre. 
 
  “Vist el Decret número 340/2006, de 7 de setembre, del 
Departament de la Presidència de la Generalitat de Catalunya, sobre la 
convocatòria d’eleccions al Parlament de Catalunya, a celebrar el dia 1 del mes 
de novembre d’enguany, i atès que, en conformitat amb l'article  56.1 de la Llei 
Orgànica 5/1985, de 19 de juny, del Règim Electoral General, en la seva  
redacció actual, aquest Ajuntament, dins dels set dies següents a la  
convocatòria, està obligat a comunicar a la Junta Electoral de Zona els 
emplaçaments disponibles per la col·locació gratuïta de cartells, a efectes de la 
celebració de la corresponent campanya electoral per  part dels diferents  
candidats, partits, federacions, coalicions o agrupacions que es presenten a 
les Eleccions. 
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   Per tot això aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que legalment 
tinc conferides, i als efectes previstos en els articles 55 i 56 de l’esmentada  
Llei. 
 

HE RESOLT 
 

    Primer .- Reservar  com a llocs especials per la col·locació gratuïta  
de  cartells, pancartes i banderoles corresponents a la campanya electoral 
relativa a les Eleccions al Parlament de Catalunya a celebrar el dia 1 de 
novembre d’enguany, els  espais que es relacionen  a continuació: 
 

 RELACION COLUMNAS ALUMBRADO ELECTORALES   
   GENERAL 

CALLE TRAMO SECCION COL. 4M
COL. 
>4M 

Avda. Alps Ctra.Hospitalet / Ctra D'Esplugues Ctra.Hospitalet/ P.Can Roses   20 
Avda. Alps Ctra.Hospitalet / Ctra D'Esplugues P.Can Roses/Ctra.Esplugues   25 
Avda. 
Fama Ctra.Hospitalet / Ctra. del Mig Ctra. Hospitalet / FF.CC.   7 
Avda. 
Fama Ctra.Hospitalet / Ctra. del Mig FF.CC / Tirso de Molina   10 
Avda. 
Fama Ctra.Hospitalet / Ctra. del Mig Tirso de Molina / Avda. Maresme   12 
Avda. 
Fama Ctra.Hospitalet / Ctra. del Mig Avda. Maresme / Ctra. del Mig   22 
Avda. 
Maresme Silici / Plaça Maresme C/ Silici- C/ Sant Ferran 1 23 
Avda. 
Maresme Silici / Plaza Maresme C/ Sant Ferran - C/ Progrés   22 
Avda. 
Maresme Silici / Plaza Maresme C/ Progrés / Plaça Maresme   7 
Baltasar 
Oriol Dolors Almeda / Porta Diagonal Dolors Almeda / Porta Diagonal 6 9 
Ctra. del
Mig Passeig la Marina / Plaça Maresme Passeig Marina / Energia   5 
Ctra. del
Mig Paseo la Marina / Plaza Maresme Energia / Silici   6 
Ctra. del
Mig Paseo la Marina / Plaza Maresme Silici / Mercuri   6 
Ctra. del
Mig Paseo la Marina / Plaza Maresme Mercuri / Progrés   16 
Ctra. del
Mig Paseo la Marina / Plaza Maresme Progrés / Plaça Maresme   13 
Ctra. del
Prat Victor Pradera / Ctra. del Mig Victor Pradera / FF.CC.   11 
Ctra. del
Prat Victor Pradera / Ctra. del Mig FF.CC / Tirso de Molina   10 
Ctra. del
Prat Victor Pradera / Ctra. del Mig Tirso de Molina / Avda. Maresme   8 
Ctra. del
Prat Victor Pradera / Ctra. del Mig Avda. Maresme / Ctra. del Mig   12 
Ctra. 
l´HospitaletCtra.Prat / Passeig de la Campsa Ctra.Prat-C/ Sant Ferran   25 
   GENERAL 
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CALLE TRAMO SECCION COL. 4M
COL. 
>4M 

Ctra. 
l´HospitaletCtra.Prat / Paseo de la Campsa C/ Sant Ferran- C/ Silici   23 
Ctra. 
l´HospitaletCtra.Prat / Paseo de la Campsa C/ Silici – Passeig de la Campsa   17 
Dolors 
Almeda Ctra. Hospitalet / Av. Maresme Ctra. de Hospitalet/S.V.Ferrer 25   
Dolores 
Almeda Ctra. Hospitalet / Av. Maresme S.V. Ferrer/Baltasar Oriol 28   
Dolores 
Almeda Ctra. Hospitalet / Av. Maresme Baltasar Oriol/Av. Maresme 28   
Energia Ctra. Hospitalet / Ctra. del Mig Ctra. Hospitalet / FF.CC.   13 
Energía Ctra. Hospitalet / Ctra. del Mig FF.CC. / Cobalto   9 
Energía Ctra. Hospitalet / Ctra. del Mig Cobalto / Ctra. del Mig   11 
FF.CC. Ctra. Del Prat / Dolors Almeda Ctra. Prat / Avda. Fama 54 24 
FF.CC. Ctra. Del Prat / Dolors Almeda Avda. Fama / Sant Ferran 13 15 
FF.C.....C. Ctra. Del Prat / Dolors Almeda Sant Ferran / Dolors Almeda 18 3 
FF.CC. Silici / Passeig Marina Silici / Energia   8 
FF.CC. Silici / Paseo Marina Energia / Passeig Marina   9 
Pau 
Picasso B- 200 / Avda. Maresme B-200 / Av. Salvador Dali   19 
Pau 
Picasso B- 200 / Avda. Maresme Salvador Dalí / Avda. Maresme   17 
Porta 
Diagonal B- 200 / Avda. Maresme B-200 / Rosselló   7 
Porta 
Diagonal B- 200 / Avda. Maresme Rosselló / Salvador Dalí   12 
Porta 
Diagonal B- 200 / Avda. Maresme Salvador Dalí / Avda. Maresme   14 
Roselló Pau Picasso / Silici Pau Picasso / Porta Diagonal 8 6 
Roselló Pau Picasso / Silici Porta Diagonal / Silici   9 
Salvador 
Dalí Dolors Almeda / Silici Dolors Almeda / Pau Picasso 6 7 
Salvador 
Dalí Dolors Almeda / Silici Pau Picasso / Porta Diagonal   7 
Salvador 
Dalí Dolors Almeda / Silici Porta Diagonal / Silici   9 
Sant 
Ferran Ctra. Hospitalet / Ctra. del Mig Ctra. Hospitalet / FF.CC.   12 
Sant 
Ferràn Ctra. Hospitalet / Ctra. del Mig FF.CC / Tirso de Molina   10 
Sant 
Ferràn Ctra. Hospitalet / Ctra. del Mig Tirso de Molina / Avda. Maresme   12 
Sant 
Ferràn Ctra. Hospitalet / Ctra. del Mig Avda. Maresme / Ctra. del Mig   16 
Silici Ctra. Hospitalet / Ctra. del Mig Ctra. Hospitalet / Rosselló   4 
Silici Ctra. Hospitalet / Ctra. del Mig Rosselló / FF.CC.   7 
Silici Ctra. Hospitalet / Ctra. del Mig FF.CC. / Cobalto   7 
Silici Ctra. Hospitalet / Ctra. del Mig Cobalto / Ctra. del Mig   9 
Tirso de
Molina Ctra. del Prat / Sant Ferran Ctra. del Prat / Avda. Fama   14 
   GENERAL 
CALLE TRAMO SECCION COL. 4M COL. 
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>4M 

  Avda. Fama / Sant Ferran   8 
Vial Can
Mercader Ctra. Hospitalet / Bonavista Ctra. Hospitalet / Rotonda   7 
  Rotonda   7 
  Rotonda / Bonavista   17 
Baix 
Llobregat Ctra. Sant Boi / Ctra. del Prat Ctra. Sant Boi / Miquel Roncalí   14 
 Ctra. Sant Boi / Ctra. del Prat Miquel Roncalí / Verge Montserrat   24 
  Verge Montserrat (Futbol interior)  13 
 Ctra. Sant Boi / Ctra. del Prat Verge Montserrat / Sant Jeroni   19 
 Ctra. Sant Boi / Ctra. del Prat Sant Jeroni / Francesc Moragas   4 
 Ctra. Sant Boi / Ctra. del Prat Francesc Moragas / Ctra. del Prat   10 
Ctra. d'
Esplugues Filipinas / Av. Dels Alps Filipinas - Av. Dels Alps 6 24 
Ctra. de
Sant Boi Rubió i Ors / Término Sant Boi Rubió i Ors/Rotonda Baix Llobregat   23 
Ctra. de
Sant Boi Rubio i Ors / Término Sant Boi Rotonda Baix Llobregat   8 
Ctra. de
Sant Boi Rubio i Ors / Término Sant Boi Rotonda Baix Llobregat / Sant Boi   22 
Menendez 
Pelayo M.Jacint Verdaguer / Rubió i Ors M.Jacint Verdaguer / Rubio i Ors   6 
Passeig.FF
CC Ctra del Prat / Empordanès Ctra del Prat / Fivaller 21   
Passeig.FF
CC Ctra del Prat / Empordanes Fivaller / St. Geroni 28   
Passeig.FF
CC Ctra del Prat / Empordanes St. Geroni / St. Isidre 16   
Passeig.FF
CC Ctra del Prat / Empordanes St. Isidre / Verge Montserrat 28 4 
Passeig.FF
CC Ctra del Prat / Empordanes Verge Montserrat / Empordanès 8 33 
Rbla. 
Anselm 
Clavè Pl.d'Església / Rubió i Ors Pl. d'Església-C/ Menendez Pelayo 27 10 
Rbla. 
Anselm 
Clavè Pl.d'Esglesia / Rubio i Ors C/ Menendez Pelayo-C/ Rubió i Ors 25 9 
Rubio i Ors4 Camins / Llibertat Pça. 4 Camins / Miquel Roncali 34   
Rubio i Ors5 Caminos / Libertad Pza. Miquel Roncali / Almirante Vierna 25   
Rubio i Ors6 Caminos / Libertad Pza. Almirante Vierna / V. Montserrat 26   
Rubio i Ors7 Caminos / Libertad Pza. V. Montserrat / Sant Isidre 22   
Rubio i Ors8 Caminos / Libertad Pza. Sant Isidre / Rambla 24   
Rubio i Ors9 Caminos / Libertad Pza. Rambla / Llibertat Pça. 12 3 
Avda. Can
Corts A. Maura / Ctra Esplugues A. Maura/ Av. Can Corts 25 24 23 
     
   GENERAL 

CALLE TRAMO SECCION COL. 4M
COL. 
>4M 

Federica 
Montseny Federica Montseny Federica Montseny   9 
Ignasi C/ Joan Fernandez / Avda. Flores C/ Joan Fernandez - Sevilla   10 
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Iglesias 
Ignasi 
Iglesias C/ Joan Fernandez / Avda. Flores Sevilla / Avda. Flores   3 
Lleó 
Fontova Maria Rosa / Montserrat Roig Maria Rosa / Montserrat Roig   7 
Mª Aurèlia
Capmany Monserrat Roig / Mercè Rodoreda Monserrat Roig / Mercè Rodoreda 22 24 
Maria Rosa Ctra. Sant Joan / Lleó Fontova Ctra. Sant Joan / Lleó Fontova   6 
Montserrat 
Roig Avda. Can Corts / Ctra. Sant Joan Avda. Can Corts / Ctra. Sant Joan   12 
Plaça 
Pallars Plaça Pallars Plaça Pallars 25   
Plaça Pau
Casals Plaça Pau Casals Plaça Pau Casals   6 
Plaça 
Tarradellas Plaça Tarradellas Plaça Tarradellas 7 2 
Penedès Priorat / Terra Alta Priorat / Terra Alta 4 15 
Priorat Priorat Priorat   26 
Revolt 
Negre Ctra. Sant Joan / Avda. Can Corts Ctra. Sant Joan / Avda. Can Corts   11 
Terra Alta Terra Alta Terra Alta   19 
Via 
Llobregat Ctra.Sant Boi / Tarragonès Ctra.Sant Boi-C/ Tarragonès 22 11 
Anoia Salvador Allende / Avda. Del Parc Salvador Allende / Bonestar   5 
Anoia Salvador Allende / Avda. del Parc Bonestar / Avda. del Parc   6 
Avda. S.
Allende Ctra.Esplugues / Av. Sant Ildefons Ctra.Esplugues-C/ Florida 11 7 
Avda. S.
Allende Ctra.Esplugues / Av.R.Argentina C/ Florida-C/ Anoia 11 10 
Avda. S.
Allende Ctra.Esplugues / Av.R.Argentina C/ Anoia-Av. Sant Ildefons 17 11 
Bonestar Anoia / Empordà Anoia / Empordà 13 7 
Costa 
Brava Avda. del Parc / Miranda Avda. del Parc / Miranda   10 
Ctra. 
Esplugues Avda. Alps / Avda. del Parc Avda. Alps / Avda. del Parc   18 
Miranda Mossen Andreu/Avda.Sant ildefons Mossen Andreu/Avda.Sant ildefons   14 
Mossen 
Andreu Av. Linea Electrica / Miranda Av. Linea Electrica/ Miranda   28 
Avda. 
Linea 
Electrica Avda. Sant Ildefons / M. Andreu Av.Ildefons / M. Andreu   20 
Avda. R.
Argentina  C/ Mn.Andreu / Av.S. Allende C/ Mn.Andreu-Av.Sant Ildefons   16 
Avda. R.
Argentina  C/ Mn.Andreu / Av.S. Allende Av.Sant Ildefons/Av.S. Allende   47 
Avda. S.
Allende Avda. S. Ildefons / Av.R.Argentina Av. Sant Ildefons-C/ Dr.Arús 32 14 
Avda. S.
Allende Avda. S. Ildefons / Av.R.Argentina C/ Dr. Arús-Av.Salvador Allende 51 16 6 
   GENERAL 

CALLE TRAMO SECCION COL. 4M
COL. 
>4M 

Avda. S.
Allende Avda. S. Ildefons / Av.R.Argentina Av.Salvador Allende 51-R.Argentina 25 20 
Avda. SantAv.S. Allende / Ctra.Esplugues Av.Salvador Allende-CtraEsplugues   88 
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Ildefons 

Dr. Arus Av.Ildefons / S.Allende Av.Ildefons / S.Allende   23 
Plaça del
Pilar  Plaça  30 
Plaça 
Gerdera  Plaça  17 
  Total 718 1472 

 

RELACIO PANCARTES DE 6MTS 
 

BARRIO UBICACIÓN CANTIDAD 

ALMEDA PAU PICASSO / S.DALI 1 

ALMEDA St. FERRAN / TIRSO MOLINA  ( PLAÇA ALMEDA LA VELLA ) 1 

CENTRO BAIX LLOBREGAT / CTRA. SANT BOI 1 

CENTRO RUBIO I ORS / CTRA. ESPLUGUES 1 

CENTRO PLAÇA AJUNTAMENT 1 

CENTRO PLAÇA LLUIS COMPANYS 1 

CENTRO PLAÇA PUIGCERDA / RUBIO ORS 1 

CENTRO PUENTE RENFE 2 

FONSANTA MONTSERRAT ROIG / CTRA. SANT JOAN DESPI 1 

FONSANTA PENEDES 1 

FONSANTA PLAÇA FONSANTA (ZONA CENTRO ) 1 

GAVARRA Av. LINEA ELECTRICA / M. ANDREU 1 

GAVARRA CENTRO C. GARCIA NIETO 1 

GAVARRA CTRA. D'ESPlUGUES / Av. DEL PARQUE 1 

GAVARRA METRO GAVARRA 1 

GAVARRA PLAÇA CAMPFASO 1 

GAVARRA PLAÇA EXTREMADURA / EMPORDA 1 

GAVARRA S. ALLENDE / BONAVISTA (BETANIA) 1 

PEDRÓ CAN CARBONELL 1 

BARRIO UBICACIÓN CANTIDAD 

PEDRÓ CEIP St.MIQUEL 1 

PEDRÓ PLAÇA DEL TRINQUI 1 
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PEDRÓ PLAÇA PALLARS 1 

RIERA PLAÇA LA SARDANA 1 

S.ILDEFONS Av.St.ILDEFONS / VIRGEN DE LA PALOMA 1 

S.ILDEFONS CIRERER ( CEIP ALEXANDRE GALI ) 1 

S.ILDEFONS M.ANDREU / REP. ARGENTINA 1 

S.ILDEFONS MERCADO St. ILDEFONS 1 

S.ILDEFONS PLAÇA CARMEN AMAYA / R. ARGENTINA  1 

S.ILDEFONS PLAÇA St.ILDEFONS ( CAP. S. SOCIAL ) 1 

S.ILDEFONS S. ALLENDE / R. ARGENTINA ( INEM ) 1 

S.ILDEFONS TORRE LA MIRANDA 1 

 Total 32 

 
 
  Segon.- Comunicar el present Decret a la Junta Electoral de Zona, 
mitjançant certificació acreditativa del mateix, i elevar-lo al Ple d'aquest 
Ajuntament en la primera sessió que se celebri per la seva ratificació.” 
 
 Per part del senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo,  es fa 
l’explicació del decret assenyalant que fa referència, com cada convocatòria 
d’eleccions, a la reserva de llocs especials per a la col·locació gratuïta de 
cartells, pancartes i banderoles relatives a la campanya electoral de les 
Eleccions al Parlament de Catalunya. 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 3.12.- Decret núm. 5430/06 de data 15 de setembre. 
 
 “Vista la necessitat de cobrir una plaça vacant d’Assistent Infantil, 
com a conseqüència de la renúncia al seu lloc de treball de la senyora Isabel 
Vargas Jiménez, adscrita a l’Escola Bressol La Baldufa, als efectes de garantir 
el normal funcionament de la mateixa, 
 

Atès que cap candidata inclosa en les diferents convocatòries per 
cobrir temporalment absències o vacants d’Educador/es Infantils i 
d’Assistent/a Infantil amb la titulació requerida, de les Escoles Bressols 
Municipals ha acceptat l’oferta de treball. 

 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir la continuació del curs escolar 2006/2007, i les 
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dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes 
funcions, es fa necessari recórrer a borsa de treball d’Assistents/es Infantils 
 

 Atès que la senyora Lídia Silvestre Martínez treballa  com 
Assistent Infantil a la mateixa escola bressol per tenir cura d’un infant amb 
una problemàtica física, psíquica i sensorial greu, des del dia 8-09-2005,  que 
té els coneixements i les aptituds necessàries per la realització de les 
esmentades tasques, i que ha mostrat disponibilitat per acceptar l’oferta de 
treball,  
  
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 423C0 13000 de Personal laboral /Escoles Bressol. 
 

Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com els articles 12 i 15.1 c) de l’Estatut 
dels Treballadors i l’article 4rt.del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,   
 

HA RESOLT 
 

Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència d’Assistenta Infantil a l’Escola Bressol La Baldufa. 

 
Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat a temps 

parcial de la senyora Lídia Silvestre Martínez , en qualitat de Asistent/a 
Infantil, perquè ocupi la plaça vacant com a conseqüència de la renúncia al 
seu lloc de treball de la senyora Isabel Vargas Jiménez, amb efectes del dia 8 
de setembre de 2006 i fins tant no es proveeixi definitivament en la forma 
prevista en l’article 88 i ss. del “Reglament del personal al servei de les 
Entitats Locals”, o s’hagi de resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en 
l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals 
aplicables a aquesta modalitat contractual, i en tot cas fins a la fi del curs 
escolar 2006/2007. 

 
Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball d’ 

Asistent/a Infantil de l’Escola Bressol La Baldufa, establint-li les retribucions i 
la resta de condicions de treball establertes en el pacte de condicions de 
treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus 
Organismes Autònoms. 

 
Quart.- Comunicar la present resolució a la interessada, a la seva 

Cap, al Departament de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 
Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 

Municipal en la primera sessió  que celebri  i publicar la present designació en 
el Diari  Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. “ 
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 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 3.13.- Decret núm. 5431/06 de data 15 de setembre. 
 

“Vista la necessitat de cobrir la plaça d’Assistent Infantil de la 
empleada d’aquest Ajuntament, senyora Anna Mª Martorell de Sola, que està 
cobrint l’excedència de la senyora Teresa Rodríguez Fabian en qualitat 
d’Educadora Infantil, als efectes de garantir el normal funcionament de 
l’Escola Bressol La Baldufa, 

 
Atès que cap candidata inclosa en les diferents convocatòries per 

cobrir temporalment absències o vacants d’Educador/es Infantils i 
d’Assistents/es Infantil amb la titulació requerida, de les Escoles Bressols 
Municipals ha acceptat l’oferta de treball, 

 
Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 

suplència per poder garantir el bon funcionament del curs escolar 2006/2007, 
i les dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes 
funcions, es fa necessari recórrer a les persones que han treballat en les 
escoles bressol d’aquest Ajuntament, 

  
Atès que la senyora Margarita Benjumea Benages té els 

coneixements i les aptituds necessàries per la realització de les esmentades 
taques, perquè coneix les funcions que s’han de dur a terme per la seva 
experiència en les escoles bressol d’aquest Ajuntament, a plena satisfacció 
d’aquesta Organització, i que ha mostrat disponibilitat per acceptar l’oferta de 
treball, 

  
Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 

contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 423C0 13100 de Personal laboral eventual/Escoles Bressol. 

 
Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 

al Servei de les Entitats Locals això com els articles 12 i 15.1 c) de l’Estatut 
dels Treballadors, l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 

 
  Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,   

 
 
 

HE RESOLT 
 

Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència d’Assistenta Infantil a l’Escola Bressol La Baldufa. 
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Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat de la 
senyora Margarita Benjumea Benages, en qualitat d’Assistenta Infantil, perquè 
substitueixi a la titular del lloc de treball senyora Anna Martorell de Solà, des 
del dia 08/09/2006 fins la seva reincorporació, i en tot cas fins a la fi del curs 
escolar 2005/2006, o s’hagi de resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en 
l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals 
aplicables a aquesta modalitat contractual. 

 
Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 

d’Assistent/a Infantil de l’Escola Bressol La Baldufa, establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
 

Quart.- Comunicar la present resolució a la interessada, a la seva 
Cap, al Departament de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 

 
Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 

Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 3.14.- Decret núm. 5432/06 de data 15 de setembre. 
 

“Vista la necessitat de cobrir la plaça vacant com a conseqüència de 
la renúncia al seu lloc de treball de l’empleada d’aquest Ajuntament, senyora 
Ana Mª Martínez Farreras, que ocupa una plaça d’Assistent/a Infantil, als 
efectes de garantir el normal funcionament de l’Escola Bressol La Trepa, 

 
Atès que cap candidat/a inclòs/a en les diferents convocatòries per 

cobrir temporalment absències o vacants d’Assistents/es Infantils amb la 
titulació requerida, de les Escoles Bressols Municipals ha acceptat l’oferta de 
treball. 

 
Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 

suplència per poder garantir el bon funcionament del curs escolar 2006/2007, 
i les dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes 
funciones, es fa necessari recórrer a la revisió dels currículums 
d’Assistents/es Infantils; 
 

Atès que la senyora Susana García Fernández té els coneixements i 
les aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, perquè 
coneix les funciones que s’han de dur a terme per la seva experiència en les 
Escoles Bressol producte d’altres relacions amb aquest Ajuntament, a plena 
satisfacció d’aquesta Organització, i que ha mostrat disponibilitat per acceptar 
l’oferta de treball, 
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 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 423C0 13000 de Personal laboral / Escoles Bressol. 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com l’article 12 i 15.1 c) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,  
 

HE RESOLT 
 

Primer.- Declarar raons d’urgència per poder cobrir interinament la 
plaça d’Assistent/a Infantil a l’Escola Bressol La Trepa. 

 
Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat a temps 

parcial de la senyora Susana García Fernández, en qualitat d’Assistent 
Infantil, perquè ocupi la plaça vacant com a conseqüència de la renúncia al 
seu lloc de treball de la senyora Ana Maria Martínez Ferreres, amb efectes del 
dia 8 de setembre de 2006 i fins tant no es proveeixi definitivament en la 
forma prevista en l’article 88 i ss. del “Reglament del personal al servei de les 
Entitats Locals”, o s’hagi de resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en 
l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals 
aplicables a aquesta modalitat contractual, i en tot cas fins a la fi del curs 
escolar 2006/2007. 
 

Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Assistent/a Infantil de l’Escola Bressol La Trepa, establint-li les retribucions 
i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de condicions de 
treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus 
Organismes Autònoms. 
 

Quart.- Comunicar la present resolució a la interessada, a la seva 
Cap, a la Cap de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 

Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 3.15.- Decret núm. 5433/06 de data 15 de setembre. 
 

“Vista la necessitat de cobrir l’acumulació del terç de la reducció de 
la jornada laboral i de la hora de lactància de l’empleada d’aquest Ajuntament, 
senyora Laura Vera García, Assistent Infantil de l’Escola Bressol La Baldufa, 
als efectes de garantir el normal funcionament del servei, 
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Atès que cap candidata inclosa en les diferents convocatòries per 

cobrir temporalment absències o vacants d’Educador/es Infantils i 
d’Assistent/a Infantil amb la titulació requerida, de les Escoles Bressol 
Municipals ha acceptat l’oferta de treball, 

 
Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 

suplència per poder garantir el bon funcionament del curs escolar 2006/2007, 
i les dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes 
funcions, es fa necessari recórrer a persones que hagin treballat com 
Assistents Infantils per aquest Ajuntament, 

 
Atès que la senyora Yanet Duran Garcia té els coneixements i les 

aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, que ha 
treballat el curs escolar passat a la mateixa escola bressol, a plena satisfacció 
d’aquesta Corporació,  i que ha mostrat disponibilitat per acceptar l’oferta de 
treball, 

 
Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 

contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 423C0 13100 de Personal laboral eventual / Escoles 
Bressol. 

 
Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 

al Servei de les Entitats Locals així com els articles 12 i 15.1 c) de l’Estatut 
dels Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 
 
  Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,   
 

HE RESOLT 
 

Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència d’Assistent Infantil (795) B, a l’Escola Bressol La Baldufa. 

 
Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat a temps 

parcial de la senyora Yanet Duran Garcia en qualitat d’Assistenta Infantil 
(795)B, perquè substitueixi a la senyora Laura Vera Garcia, durant el període 
del 8/09/2006 al 21/11/2006, ambdós inclosos, o s’hagi de resoldre per 
qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al 
Servei de les Entitats Locals, aplicables a aquesta modalitat contractual. 
 

Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Assistent/a Infantil (795) B, de l’Escola Bressol La Baldufa, establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
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Quart.- Comunicar la present resolució a la interessada, al seu 
Cap, a la de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 

 
Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 

Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 3.16.- Decret núm. 5436/06 de data 18 de setembre. 
 
 “Vist el Decret número 340/2006, de 7 de setembre, del 
Departament de la Presidència de la Generalitat de Catalunya, sobre  la 
convocatòria  d’eleccions al Parlament de Catalunya, a celebrar el dia 1 del 
mes de novembre d’enguany, per la renovació de la totalitat dels seus  
membres, i atès que, en conformitat amb l'article 57.1 de la Llei Orgánica 
5/1985,  de 19 de juny, del Règim Electoral General, en la seva redacció  
actual, aquest Ajuntament, dins dels deu dies següents a la convocatòria, està 
obligat a comunicar a la Junta Electoral de Zona els locals oficials i llocs 
públics que es reserven per la realització gratuïta d'actes de la campanya 
electoral, per  part dels diferents candidats, partits, federacions, coalicions o 
agrupacions que es presenten a les Eleccions. 
 
 Per tot això aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que legalment 
tinc conferides, i als efectes previstos en els articles 55 i 57 de l’ esmentada  
Llei, 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Reservar com a locals oficials i llocs públics d'ús  gratuit  
per a la celebració d'actes de la campanya electoral relativa a les eleccions al 
Parlament de Catalunya, convocades mitjançant Decret número 340/2006, de 
7 de setembre, del Departament de la Presidència de la Generalitat de 
Catalunya: 
 
COL.LEGIS PUBLICS 
 
SANT ILDEFONS 
Avgda. Sant Ildefons, núm. 24 
 
SURIS 
c/ Terra Alta, s/n 
ANTONI GAUDI 
c/ Arquitecte Calçada, s/n 
 
 Cada escola té una pista o pati amb una capacitat per unes 300 
persones. 
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 Romandran disponibles tots els dies laborables a partir de les 18 
hores, de dilluns a divendres. 
 
 
LOCALS PERTANYENTS A L'AJUNTAMENT 
 
CENTRE CULTURAL JOAN N. GARCIA-NIETO 
Carrer Mossèn Andreu núm. 13-19 
LLIURE: dilluns a divendres. 
Horari:   de 18’30 a 22’00 hores. 
 

 
CENTRE CIVIC SANT ILDEFONS 
C/ Gerdera, s/n 
LLIURE: dimarts,  dijous i divendres 
Horari: 17’00 a 22’00 hores          
 
 
LLOCS DE PROPIETAT PRIVADA 
 
PATRONAT CULTURAL I RECREATIU 
C/Mossèn Jacint Verdaguer, 52. 
LLIURE: 15, 17, 18, 21, 24, 25 I 29 d’octubre. 
Horari: tot el dia.   
 
 
LLOCS OBERTS 
 
Plaça Gandesa. 
Plaça Pallars. 
Plaça Josep Tarradellas.  
Plaça Sant Ildefons.   
 
 
 Segon.- Comunicar  el present Decret a la Junta Electoral de Zona, 
mitjançant certificació acreditativa del mateix, elevar-lo al Ple d'aquest 
Ajuntament en la  primera sessió que es celebri per la seva ratificació.” 
 
 Intervé en primer lloc el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, 
per manifestar que aquest Decret fa referència a la reserva de locals i llocs 
públics d’ús gratuït per a la celebració d’actes de la propera campanya 
electoral.  
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 3.17.- Decret núm. 5464/06 de data 19 de setembre. 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans referent 
a la necessitat de cobrir la incapacitat temporal del funcionari de carrera 
d’aquest Ajuntament, Sr. Manuel Díaz Rodríguez, que ocupa una plaça de 
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Subaltern, als efectes de garantir el normal funcionament del Centre de 
Recursos Roger de Llúria, 
 
 Atès que la persona a ser substituïda és funcionari de carrera 
d’aquest Ajuntament, es proposa designar un/a funcionari/a interí/na  per 
cobrir la incapacitat temporal del senyor Manuel Díaz Rodríguez, fins a la seva 
reincorporació, 
  
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
incapacitat temporal per poder garantir el funcionament del servei, es fa 
necessari recórrer a persones que hagin treballat com a Subalterns per aquest 
Ajuntament, 
 
 Atès que el senyor Vicente Fernandez Vaz té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, i que ha 
manifestat la seva disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha 
realitzat, 
 
 Atès que existeix consignació suficient a les partides 
03422A112000, 03422A112100, 03422A115000, 
 
 Atès el que preveuen els articles 6 i 94 i ss. del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, 
 
 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,   
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre la incapacitat 
temporal del funcionari de carrera d’aquest Ajuntament, senyor Manuel Díaz 
Rodríguez, en qualitat de Subaltern, 
 
 Segon.- Nomenar funcionari interí al senyor Vicente  Fernandez 
Vaz, en qualitat de Subaltern, enquadrat en l’Escala d’Administració General, 
classificat en el grup E, amb efectes 06 de setembre de 2006 i fins a la 
reincorporació del titular de la plaça, senyor Manuel Díaz Rodríguez, i  mentre 
romangui en aquesta situació administrativa o es pugui revocar la designació 
per qualsevol altre supòsit recollit en l'article 7è del Reglament del Personal al 
Servei de les Entitats Locals, o per incompliment sobrevingut dels requisits 
essencials pel seu nomenament establerts a l’article 71è del mateix Reglament 
i específicament el que fa referència a la inhabilitació per sentència ferma a 
l’exercici de les funcions públiques.  
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 Tercer.- Adscriure al senyor Vicente Fernandez Vaz al lloc de treball 
de Subaltern a l’Àrea Tècnica de Manteniment i Serveis del Departament de 
Via Pública, assignant-li les retribucions corresponents al mateix. 
 
 Quart.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 06 de 
setembre de 2006 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92. 
 
 Cinquè.- Notificar la present resolució a l’interessat, al seu Cap, a la 
Junta de Personal i al Departament de Recursos Humans, als efectes 
oportuns. 
 
 Sisè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 3.18.- Decret núm. 5566/06 de data 21 de setembre. 
 
 “Vista la proposta del Departament Tècnic de Cultura per la 
contractació no permanent d’un professional per atendre el suport tècnic a la 
direcció artística del proper Festival Internacional de Pallassos que ha de tenir 
lloc a Cornellà durant el període entre el 17 i el 26 de novembre d’enguany, 
 
 Atès que en la plantilla de personal d’aquest Ajuntament no  figura 
cap plaça d’aquestes característiques, 
 
 Atès que en el vigent pressupost hi ha consignació pressupostaria 
suficient per atendre el cost de la contractació que es proposa, i figura  el 
programa 03 451D0 13100  “Personal eventual Festival de Pallassos” que pot 
permetre  atendre la contractació, d’acord amb la proposta retributiva que es 
planteja, 
 
 Atès que la direcció artística del festival de pallassos de Cornellà de 
Llobregat, en funció de la seva dilatada història i les seves característiques 
precisa d’un suport tècnic per desenvolupar unes tasques que garanteixin el 
funcionament i assegurar els objectius que s’han plantejat, 
 
 Atès que la contractació és urgent per poder assegurar la preparació 
prèvia, realització, seguiment i tancament del en les dates en que està previst 
que tingui lloc, 
 
 Atès que no hi ha temps material per poder fer la selecció de 
candidats mitjans el procés de convocatòria pública, 
 
 Atès que es proposa la contractació de la senyora Victoria Lung per 
cobrir la funció de suport tècnic a la direcció del festival esmentat per 
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l’experiència en  tasques similars a la que ha de  desenvolupar i per reunir el 
perfil professional adient.  
 
 Atès que la contractació que es proposa està contemplada en 
l’article 16.2 d) del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals, al 
tractar-se de una relació de caràcter no permanent per una tasca específica de 
caràcter temporal amb jornada completa, i es pot dur a terme sempre i quan 
hi hagi consignació pressupostaria suficient per atendre el seu cost i es pugui 
determinar la tipologia del contracte de treball d’acord amb el que es recull en 
la disposició laboral, d’acord amb el que s’indica en l’article 19.2 de l’esmentat  
Reglament i l’article del mateix cos legal, 
 
 Atès el que preveu l’article 125.2 del Decret Legislatiu 1/1997 de 31 
d’octubre del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals preveu la 
possibilitat de procedir a la contractació de personal laboral directament per 
raons de màxima urgència sempre que es fonamenti en la resolució que 
s’adopti, havent-se de donar compte al Ple Municipal i publicar-se la 
designació en el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província, 
d’acord amb el que s’estableix el Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel 
qual s’aprova la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, 
 
 Atès que el contracte que es proposa es per atendre el servei 
determinat esmentat  està recollit en l’article 15.1 a de l’Estatut del 
Treballadors i l’article 2 del Reial Decret 2720/98, 
 
           Per tot això, en exercici de les competències que m’atorga la 
normativa vigent,  

HA RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per la contractació del suport 
tècnic a  la direcció del Festival Internacional de Pallassos de Cornellà de 
Llobregat de 2006, per poder assegurar la seva celebració en la dates 
establertes. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació laboral no permanent de la 
senyora Victoria Julienne Lunf en qualitat de Tècnica de Suport al Festival 
Internacional de Pallassos de Cornellà de Llobregat, per atendre el servei 
determinat corresponent al suport tècnic a la direcció artística del Festival 
Internacional de Pallassos de Cornellà de Llobregat, Memorial Charlie Rivel, 
amb efectes del dia 12 de setembre de 2006 i fins el 07 de desembre de 2006, 
a l’empara del que disposa l’article 15.1 a) de l’Estatut dels Treballadors i 
l’article 2on. del Reial Decret 2720/98 
 
 Tercer.- Assignar-li les retribucions corresponents a la categoria de 
Tècnic Mig del Personal laboral d’aquest Ajuntament, així com la resta de 
condicions laborals vigents. 
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 Quart.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 
 
 Cinquè.- Traslladar el contingut de la present resolució a la persona 
interessada, al Departament Tècnic de Cultura, al Departament de Recursos 
Humans i al Comitè d’Empresa.” 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D’INTERIOR I COMERÇ.  

 
 4.- Aprovar l’inici d’expedient de venta directa, a favor de 
l’empresa EMDUCSA, de la part proindivisa de la finca anomenada “Unitat 
2” que el projecte de reparcel·lació voluntària del polígon PA6 de la 
modificació del Pla General Metropolità a l’àmbit discontinu format pel 
PA6 i PA2 de la Ctra. d’Esplugues i la Cruïlla de l’Av. de Sant Ildefons 
amb l’Av. Línia Elèctrica, adjudicada a l’Ajuntament. 
 
  
 DICTAMEN 
 
 “Vista la proposta formulada, en relació a l’alienació   de  una part 
proindivís (23,94%), de la finca anomenada “Unitat 2”, que el projecte de 
reparcel.lació voluntària subscrit mitjançant escriptura de reparcelació 
voluntària entre l’Ajuntament de Cornellà i Emducsa, va adjudicar a l’ 
Ajuntament  de Cornellà de Llobregat, a favor de l’ Empresa de  Desarrollo 
Urbano de Cornellà .(EMDUCSA ).  
 
 Vist que el projecte de reparcel·lació estableix que el 10%, 
d’aprofitament urbanístic, es equivalent a 2.790 m2 de sostre d’habitatge 
protegit. El sostre es situa a la finca denominada “Unitat 2”. La citada finca de 
superfície de sòl 3.789 m2 i una edificabilitat d’11.611 m2st, s’adjudica en 
comú i proindivís pel que fa a un 76, 06% a EMDUCSA i el 23,94 % restant a 
l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat. 
 
 Vist la  escriptura de reparcel·lació voluntària de data 24 de juliol de 
2006, i l’acord de junta de govern local, que sotmet a informació pública 
l’esmentada reparcel·lació pel que la efectiva incorporació al patrimoni 
municipal es produirà  a la finalització d’aquest procediment quedant 
convalidat en aquell moment el present acord. 
 
 Atès que de conformitat amb allò disposat als article 153 del Decret 
Legislatiu 1/2005 de 26 de juliol, pel qual s’ aprova el Text refós de la LLei 
d’Urbanisme, el patrimoni de sòl i habitatge es destina entre d’altres a la 
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finalitat de fer efectiu el dret de la ciutadania a accedir a un habitatge digne i 
adequat. 
 
  Vistos als informes emes al respecte, pel Departament de 
Contractació-Patrimoni, per l’ Arquitecte Municipal i la Secretaria General.  
 
  Vist que l’article 161.1 del Decret Legislatiu 1/2005, de 26 de 
juliol pel que s’aprova el Text Refós de la Llei d’Urbanisme, l’alienació de 
terrenys del patrimoni públic del sòl i habitatge es pot fer directament a favor 
de l’entitat urbanística especial de l’administració territorial titular, de la qual 
EMDUCSA té la condició. 
 
  Atès que si bé correspon a la Junta de Govern Local l’ aprovació   
del  present acord  d’ aprovació inicial, s’ ha de tenir en compte que tots els 
membres que la composen també formen part del  ple de l’ajuntament, per la 
qual cosa s’ entén que estan conformes amb que l’ indicat acord  aprovi. 
 
  Per tot això el Ponent de la Comissió Informativa de Règim 
Interior i Comerç, proposa al Ple de l’Ajutament l’adopció dels següents: 
 

ACORDS 
 
 “Primer.- Iniciar expedient previ de venda, al que fa referència l’ 
article 40 del Reglament de Patrimoni dels Ens Locals, mitjançant venda 
directa, de una part proindivís,  a favor de l’ Empresa EMDUCSA, de la finca 
anomenada “ Unitat 2”, que el projecte de reparcel.lació voluntària adjudica a 
l’ Ajuntament de Cornellà de Llobregat.     
 
“Proindivís del 23,94%, de finca denominada “Unitat 2”, en projecte de 
reparcelació voluntària subscrit mitjançant escriptura de reparcelació 
voluntària de data 24 de juliol de 2006. La citada finca té una superfície de sòl 
de 3789 m2 i una edificabilitat d’11.611 m2st.” 
 
 Segon.- El preu de  la venta es de 922.640,81.-Euros, segons 
valoració de l’arquitecta municipal. 
 
 Tercer.- Convalidar l’eficàcia dels present acords una vegada es 
produeixi la aprovació definitiva de la reparcelació voluntaria subscrita 
mitjançant escriptura de data 24 de juliol de 2006 i aprovada inicialment a la 
Junta de Govern de data 20 de setembre de 2006. 
 Quart.- .El present bé es destinarà a la construcció d’habitatges, tal 
com estableix la reparcelació voluntària. 
 

 Cinquè.- Facultar  a l’ Alcalde senyor Antonio Balmón Arévalo, per a 
la signatura de quants documents públics i privats fossin necessaris per l’ 
execució dels acord que antecedeixin.   
 

 Sisè.- Sol·licitar al Departament de Governació de la Generalitat de 
Catalunya, informe prèvi al que fa referència l’ article 43 del Reglament de 
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Patrimoni dels Ens Locals, als efectes de procedir a la venda directa de la 
parcel·la.  
 
 Setè.- Totes les despeses derivades de la formalització en escriptura 
pública de l’esmentada venta, aniran a càrrec de l’ Empresa EMDUCSA.  
 
 Vuitè.- Comunicar el present acord a EMDUCSA, (Empresa 
Municipal de Desenvolupament Urbà de Cornellà),  al Departament d’ 
Urbanisme i Habitatge  i  a la Intervenció municipal. 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Interior i 
Comerç, senyor Sergio Fernández Mesa, es fa una explicació del dictamen 
indicant que és l’aprovació de l’inici de l’expedient de venta directa a favor de 
l’empresa Emducsa de la part proindivisa de la finca anomenada “Unitat 2” 
que el projecte de reparcel·lació voluntària del Polígon PA6 de la Modificació 
del Pla General Metropolità de l’àmbit discontinu, format pel PA6 i PA2 de la 
Carretera d’Esplugues i la cruïlla de l’Avinguda de Sant Ildefons amb 
l’Avinguda Línia Elèctrica, adjudica a l’Ajuntament. Del que es tracta aquí és 
iniciar l’expedient previ de venta d’una part de la finca.  
 
 Aquesta pastilla –que crec que la coneixeu tots- es situa 
aproximadament davant de Comissions Obreres, a la façana nord de la 
Carretera d’Esplugues, molt a prop del que és l’empresa Siemens i que s’ha de 
destinar -segons diu el Pla d’Habitatge que tots coneixeu- a la construcció de 
cent cinquanta-un habitatges. El que fem en aquest cas és vendre a Emducsa 
la part que la reparcel·lació va donar a l’Ajuntament, perquè es puguin fer 
aquestes obres i es puguin construir aquests cent cinquanta-un habitatges 
segons diu el Pla d’Habitatge que es va aprovar en el seu moment en aquest 
Ple.  
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
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Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor Salvador Colominas Tutusaus. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 5.- Adscripció de l’edifici de Can Suris, a la Fundació Privada 
pel Foment de la societat del Coneixement. 
 
  
 DICTAMEN 
 
 “L’Ajuntament es propietari de la següent finca Inscrita al Tomo 
920, libro 920 folio 217 d’Hospitalet i inclosa a l’inventari municipal. 
 
“SITUACIO: Finca que s’ assenyala amb el número 12 (E-1) en el Plànol de 
delimitació de les parcel.les resultants del Projecte de Compensació del Polígon 
1 del PERI del Sector Can Suris de Cornellà de Llobregat. 
 
DESCRIPCIO : Equipament destinat a ús docent, cultural, esportiu-recreatiu i 
tècnic-adminsitratiu. Porció de terreny de figura sensiblement rectagular 
situada a Cornellà de Llobregat que ocupa una estensió superficial de VUIT 
MIL CINC- CENTS SETANTA-VUIT METRES QUADRATS (8.578 m2) i limita : 
al Nord, amb finca adjudicada 9 (ZV-1); al Sud, amb  finca adjudicada 14 (V), 
en el tram corresponent al carrer C; a l’ Est, amb finca adjudicada 14 (V), en el 
tram corresponent a la carretera de Sant Joan Despí,  i a l’ Oest, amb finca 
adjudicada 1 (A-L1). 
 
EDIFICI : Hi ha un edifici 
 
Transcripció literal de la seva descripció registral :  
 
“Edificio-Fábrica con frente a la carretera o camino vecinal de Cornellà a San 
Juan Despí, señalada con el número setenta y nueve, situada en el término de 
Cornellà; se compone de planta baja, piso y desván, un pabellón y otras 
dependencias, midiendo veintiseis metros noventa centímetros de ancho por 
cincuenta y tres metros cincuenta centímetros de largo  o fondo, y el pabellón 
a su entrada seis metros de ancho por once metros de fondo, formando por 
tanto la superfície de mil quinientos cinco metros quince decímetros 
cuadrados, equivalentes a treinta y nueve mil ochocientos cuarenta y un 
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palmos  treinta y dos céntimos, que es la superfície de la fábrica propiamente 
dicha “. 
 
 El tretze de desembre de 2004, aquest Ajuntament, junt amb altres 
persones, Administracions i Institucions, va participar en la constitució d’una 
Fundació privada, sense ànim de lucre, de caràcter cultural, denominada 
Fundació Privada pel Foment de la Societat del Coneixement, que es va 
formalitzar mitjançant escriptura autoritzada pel Notari de l'Il·lustre Col·legi de 
Catalunya, senyor Fidel Sànchez Lozano, posteriorment subsanada i 
modificada mitjançant nova escriptura pública autoritzada el dia 22 de 
setembre de 2005. 
 
 Aquesta Fundació, que tot i la seva naturalesa jurídica ha de ser 
considerada com una Fundació del sector públic, a l’haver-se constituït amb 
una aportació majoritària d'aquest sector – 33% de l’Ajuntament de Cornellà 
de Llobregat i 33% de la Universitat Politècnica de Catalunya -, segons l’article 
6 dels seus Estatuts reguladors té per objecte la impulsió del projecte de 
creació d’un Centre per foment la societat de la Informació, que sigui a la 
vegada un taller experimental i un Centre de formació que materialitzi els 
fenòmens de la nova comunicació, la nova interacció i la multidisciplinarietat, 
i que activi les sinèrgies entre el mon de l’art, la ciència i la tecnologia. 

 
 Atès que en conformitat amb el que disposa l’article 92 del 

Reglament de Patrimoni dels Ens Locals, aprovat per Decret 336/1988, de 17 
d’octubre, en concordança amb l’article 214 del Reglament d’Obres, Activitats i 
Serveis dels Ens Locals, aprovat per Decret 179/1995, de 13 de juny, 
l’Ajuntament pot adscriure directament els béns de servei públic i els béns i 
drets patrimonials als seus ens instrumentals, tot i conservar aquests la seva 
qualificació jurídica originària. 

 
 Atès que si bé els esmentats preceptes solament es refereixen als 

Organismes Autònoms municipals i a les Societats Mercantils de capital 
íntegrament públic, res impedeix que aquesta adscripció es pugui realitzar en 
favor d’altres ens instrumentals, concretament de les Fundacions del sector 
públic, donat que com ha posat de manifest l’Informe número 4/2004, de 10 
de desembre, de la Comissió Permanent de la Junta Consultiva de 
contractació administrativa de la Generalitat de Catalunya, les fundacions 
públiques a les que es refereix l’article 44 de la Llei 50/2002, de 26 de 
desembre, de Fundacions, són organismes públics amb personalitat jurídica 
pròpia, vinculats o dependents de l’Administració, pel desenvolupament de les 
seves activitats, i tenen, en conseqüència, un marcat caràcter instrumental 
respecte d’ella, fins el punt d’entendre’s que la definició de les fundacions 
públiques donada per aquesta Llei és equivalent a la definició  d’organisme 
públic recollida en la Llei 6/1997, de 14 d’abril, d’organització i funcionament 
de la organització general de l’Estat.  

 
 Atès que davant l’absència de normes catalanes específiques en 

matèria de fundacions públiques, la Comissió Permanent de la Junta 
Consultiva de contractació administrativa de la Generalitat de Catalunya, ha 
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entès que procedeix l’aplicació supletòria de la legislació estatal de Fundacions 
integrades en el sector públic a l’hora de qualificar jurídicament aquest tipus 
d’entitats. 

 
 Atès que de tot això es desprèn la possibilitat de que l’Ajuntament, 

en conformitat amb el que disposa l’article 92 del Reglament de Patrimoni dels 
Ens Locals, pugui efectuar una adscripció de béns a favor de la Fundació 
Privada pel Foment de la Societat del Coneixement, atribuint-li facultats per a 
la conservació i utilització d’aquests, a fi que siguin destinats al compliment 
de les seves finalitats fundacionals. 

 
 Atès que a l'immoble municipal objecte d'adscripció s’estan 

finalitzant determinades obres en execució de diversos contractes municipals i 
s’estan executant subministraments de bens mobles destinats a dotar de 
funcionalitat al Centre, que també es considera convenient incloure en 
aquesta adscripció. 
 

El Ponent de la Comissió d’Interior i Comerç proposa al Ple de 
l’Ajuntament l’adopció dels següents: 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Adscriure l’edifici  de “Can Suris”, amb la següent 
descripció: 
 
“Edificio-Fábrica con frente a la carretera o camino vecinal de Cornellà a San 
Juan Despí, señalada con el número setenta y nueve, situada en el término de 
Cornellà; se compone de planta baja, piso y desván, un pabellón y otras 
dependencias, midiendo veintiseis metros noventa centímetros de ancho por 
cincuenta y tres metros cincuenta centímetros de largo  o fondo, y el pabellón 
a su entrada seis metros de ancho por once metros de fondo, formando por 
tanto la superfície de mil quinientos cinco metros quince decímetros 
cuadrados, equivalentes a treinta y nueve mil ochocientos cuarenta y un 
palmos  treinta y dos céntimos, que es la superfície de la fábrica propiamente 
dicha.” 
 
a favor de la Fundació Privada pel Foment de la Societat del Coneixement,   
pel compliment dels fins pels que va ser creada l’ esmentada societat i que 
figuren als estatuts de la seva constitució, mantenint l’ Ajuntament la 
propietat del bé adscrit i tenint dret la Fundació Privada pel Foment de la 
Societat del Coneixement  a la seva utilització i correlativament l’ obligació de 
conservar el bé rebut i de realitzar-hi les reparacions i millores necessàries, les 
quals accediran en benefici del bé en el moment en que es produeixi la seva 
reversió a l’ Ens Local. 
 
 Segon .- L’ adscripció es mantindrà vigent mentres el bé adscrit es 
destini a la finalitat per la qual aquesta es fà.  
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 Tercer .- Adscriure igualment els bens mobles derivats de l’execució 
dels contractes actualment en tramitació que es relacionen. 
 
1.- Subministrament de Mobiliari d’Oficina, per l’Edifici de Can Suris per a seu 

del Centre Catalunya Internet C@T. (Exp. 06-079). 
 
2.- Subministrament d’equips zona de disseny gràfic, per l’Edifici de Can  

Suris per a seu del Centre Catalunya Internet C@T. (Exp. 06-080). 
 
3. - Subministrament pels llocs de treball, pantalles vestibuls, equips 

videoconferencia, per l’Edifici de Can Suris per a seu del Centre Catalunya 
Internet C@T. (Exp. 06-081). 

 
4. - Subministrament d’equips centrals (servidors), sistemes d’impressió i 

sistemes d’alimentació ininterrompuda per l’Edifici de Can Suris per a seu 
del Centre Catalunya Internet C@T. (Exp. 06-082). 

 
5. - Subministrament i instal.lació de serveis de telefonia, serveis de veu, 

centraleta, electrònica de xarxa, i wifi, troncal F.O. i racks per l’Edifici de 
Can Suris per a seu del Centre Catalunya Internet C@T. (Exp. 06-083). 

 
6. - Subministrament i instal.lació d’un sistema de captura, emissió i 

codificació d’imatges, mediateca, aules de formació per l’Edifici de Can 
Suris per a seu del Centre Catalunya Internet C@T. (Exp. 06-084). 

 
7. - Subministrament i instal.lació de sistemes de video, audio, traducció 

simultània i control de la sala d’actes de l’edifici de Can Suris, per a seu del 
centre Catalunya internet C@t (exp. 06-085) 

 
8. - Subministrament de mobiliari “a mida” per l’ Edifici de Can Suris, per a 

seu del del Centre Catalunya Internet C@T. (Exp. 06-086). 
 
9. - Subministrament e instal.lació de cortines per l’ Edifici de Can Suris, per 

a del Centre Catalunya Internet C@T. (Exp. 06-087). 
 
10. -Subministrament sistemes d’ alimentació ininterrompuda, Sale Centre 

procès de dades de l’ Edifici de Can Suris, per a seu del Centre Catalunya 
Internet C@T. (Exp. 06-089). 

 
 Quart.- Facultar al tinent d’Alcalde d’Interior i Comerç per a la 
firma de tots aquells documents públics i privats que fossin necessaris per a 
l’execució dels acords que antecedeixen , aprovant mitjançant Decret l’efectiva 
adscripció una vegada feta la recepció dels esmentats contractes, aixi com 
l’adscripció d’altres bens mobles a la Fundació Privada pel Foment de la 
Societat del Coneixement  derivats d’expedient de contractació relatius a 
l’equipament funcional de l’edifici. 
  



41 

 Cinquè.-  Comunicar el present acord a la Fundació Privada pel 
Foment de la Societat del Coneixement, al departament d’Urbanisme i 
Habitatge i la Intervenció Municipal.” 
 
 

 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Interior i 
Comerç, senyor Sergio Fernández Mesa es fa l’explicació del dictamen 
assenyalant que mitjançant aquest acord es procedeix a l’adscripció de l’edifici 
de Can Suris a la Fundació Privada pel Foment de la Societat del 
Coneixement.  
 
 Com tots recordareu, al desembre del 2004 es va constituir aquesta 
Fundació Privada pel Foment de la Societat del Coneixement amb l’objecte 
d’impulsar el projecte de creació d’un centre per fomentar la societat de la 
informació que el que ha de ser és un taller experimental i un centre de 
formació. Com també sabem tots, aquest nou equipament a la nostra Ciutat el 
que ha de fer és acollir un viver tecnològic en el qual els joves i els no tan joves 
empresaris, puguin desenvolupar projectes de noves tecnologies. Ha de ser 
també un espai de divulgació i de treball dins de l’àmbit dels projectes 
estratègics pel desenvolupament social que ha d’estar vinculat a l’ús d’Internet 
i de xarxes telemàtiques. Per poder complir tots aquests objectius –perquè 
siguin complerts de manera eficaç i eficient- es considera necessària 
l’adscripció d’aquest edifici de Can Suris, així com tots els béns mobles que es 
deriven dels contractes que s’han hagut de tramitar o que s’estan tramitant en 
aquest moment per poder posar en marxa el centre. Llavors adscrivim el que 
és l’edifici, tots els contractes al que és la Fundació Privada. 
 
 Pren la paraula a continuació el senyor Salvador Colominas 
Tutusaus, com a Regidor del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que el 
seu Grup en aquest punt s’abstindran. Hem discutit moltes vegades amb els 
responsables del que s’està fent a Can Suris, el fet d’enfocar-ho com ho 
plantegeu vosaltres, perquè la gent jove tingui accés a Internet i tal, no és que 
sigui negatiu, però diguem que avui la majoria de gent té Internet –si no ho 
tenen a l’escola ho tenen a les biblioteques- vull dir que no té sentit. El 
projecte de Can Suris té lògica si serveix per potenciar el que seria una nova 
tecnologia o un nou tipus d’indústria de nova tecnologia i, aleshores, tot el que 
no sigui un projecte que giri al voltant d’això creiem que no va a enlloc. Ha 
sigut una gran inversió que s’ha realitzat per part de l’Ajuntament. Una cosa 
és la rehabilitació de Can Suris i una altra cosa és tot el que pot desenvolupar 
la Fundació i el treball de Can Suris. Tots aquests projectes –i alguna vegada  
ho hem parlat- funcionen si realment hi ha una empresa de nova tecnologia 
que s’implantés en aquest edifici, i de moment -que jo sàpiga- s’han fet 
contactes amb diferents empreses, alguna americana, però no ha donat de 
moment -que jo sàpiga dic-  algun resultat concret. 
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor Salvador Colominas Tutusaus. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PLANIFICACIÓ, ECONO-
MIA I HISENDA 
 
 
 6.- Rectificar el punt primer de l’acord adoptat pel Ple de data 
27 de juliol de 2006, relatiu a l’aprovació de l’expedient de modificació 
de crèdits número 22/2006 del Pressupost de l’Ajuntament, per crèdit 
extraordinari i suplement de crèdit finançats amb càrrec al Romanent de 
Tresoreria  i  a baixes per anul·lació de despeses. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’Acord Plenari de data 27 de juliol de 2006, d’aprovació inicial 
de la modificació de crèdit número 22/2006 per crèdit extraordinari i 
suplement de crèdit amb càrrec al Romanent de Tresoreria i a baixes per 
anul.lació de despeses, per un import total de 831.336,28 euros. 
 



43 

 Atès que s’ha detectat un error en el punt primer, als imports 
expressats com Altes i Baixes de les partides pressupostàries 
13.422B0.21201.-“Conservació i reparació escoles públiques” i 
13.432C0.6010201.- “Mobiliari urbà (INC 05)”. 
 
 Atès el que disposa l’article 105.2 de la Llei 30/1992, de Règim  Jurídic 
de les Administracions Públiques i Procediment Administratiu Comú i  l’article 
177 del Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el text 
refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals,  i els articles 35, 36 i 37 del 
R.D. 500/1990, de 20 d’abril. 
 
 Atès el que estableixen l’article 14 de les Bases d’Execució del 
Pressupost per a l’any 2005. 
 
 Atès l’informe favorable de la Intervenció Municipal. 
 
 El Ponent de l’Àrea de Planificació, Economia i Hisenda, de 
conformitat amb el que estableix l’article 16.1.a) de les Bases d’Execució del 
Pressupost per a l’any 2005, i vist el dictamen favorable de l’esmentada 
Comissió, proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Rectificar el punt primer de l’Acord adoptat pel Ple de data 
27 de juliol de 2006, on diu: 
 
ESTAT DE DESPESES     

  Consignació Consignació

Partida Descripció Actual Altes Baixes Final

13.432D0.6110305 MILLORES JARDINS, ESC. I ESP. DEGRADATS (INC.05) 120.000,44 21.000,00 0,00 141.000,44

13.432D0.22735 C.P.S./CONS. JARDINS I ZONES VERDES 1.325.040,00 12.000,00 0,00 1.337.040,00

13.422B0.21201 CONS. I REP. ESCOLES PÚBLIQUES 131.000,00 50.000,00 0,00 181.000,00

13.452C0.21302 CONS. I REP. INSTAL. ESPORTIVES 165.997,00 30.000,00 0,00 195.997,00

11.222B0.22701 C.P.S./SEGURETAT 326.964,00 10.047,00 0,00 337.011,00

13.432C0.6010203 JOCS INFANTILS (INC.05) 47.980,00 0,00 2.922,00 45.058,00

13.432C0.6010201 MOBILIARI URBÀ (INC.05) 15.932,82 0,00 3.932,00 12.000,82

13.432E0.6110307 MAT. REG/MANT. INST. (INC.05) 5.000,00 0,00 5.000,00 0,00

14.431A0.6320306 REF. EDIF. CEDITS A ENTITATS (INC.05) 62.175,18 0,00 16.937,00 45.238,18

14.422B1.6320114 ESCOLES PÚBLIQUES (INC.05) 99.019,79 0,00 84.209,00 14.810,79

11.222B0.62304 MAT. SEGURETAT/G. URBANA 10.047,30 0,00 10.047,00 0,30

13.441A0.22714 C.P.S./CLAVEGUERAM 552.364,00 30.000,00 0,00 582.364,00

13.442B0.22719 C.P.S./RECOLLIDA ESCOMBRARIES 2.639.381,00 298.000,00 0,00 2.937.381,00

61.451C0.78014 TRANSF. CAPITAL/ORFEO CATALÒNIA 0,00 180.000,00 0,00 180.000,00

63.452C0.78008 TRANSF. CAPITAL/FED. CATALANA TENNIS 0,00 118.000,00 0,00 118.000,00

75.463A0.46701 APORTACIÓ A LOCALRET 9.283,00 289,28 0,00 9.572,28

75.463D2.48994 TRANSF./FUNDACIÓ PRIV.SOCIETAT CONEIXEMENT 150.000,00 82.000,00 0,00 232.000,00

 TOTAL DESPESES   831.336,28 123.047,00 
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Ha de dir: 
 
ESTAT DE DESPESES     

  Consignació Consignació

Partida Descripció Actual Altes Baixes Final

13.432D0.6110305 MILLORES JARDINS, ESC. I ESP. DEGRADATS (INC.05) 120.000,44 21.000,00 0,00 141.000,44

13.432D0.22735 C.P.S./CONS. JARDINS I ZONES VERDES 1.325.040,00 12.000,00 0,00 1.337.040,00

13.422B0.21201 CONS. I REP. ESCOLES PÚBLIQUES 131.000,00 49.460,00 0,00 180.460,00

13.452C0.21302 CONS. I REP. INSTAL. ESPORTIVES 165.997,00 30.000,00 0,00 195.997,00

11.222B0.22701 C.P.S./SEGURETAT 326.964,00 10.047,00 0,00 337.011,00

13.432C0.6010203 JOCS INFANTILS (INC.05) 47.980,00 0,00 2.922,00 45.058,00

13.432C0.6010201 MOBILIARI URBÀ (INC.05) 15.932,82 0,00 3.392,00 12.540,82

13.432E0.6110307 MAT. REG/MANT. INST. (INC.05) 5.000,00 0,00 5.000,00 0,00

14.431A0.6320306 REF. EDIF. CEDITS A ENTITATS (INC.05) 62.175,18 0,00 16.937,00 45.238,18

14.422B1.6320114 ESCOLES PÚBLIQUES (INC.05) 99.019,79 0,00 84.209,00 14.810,79

11.222B0.62304 MAT. SEGURETAT/G. URBANA 10.047,30 0,00 10.047,00 0,30

13.441A0.22714 C.P.S./CLAVEGUERAM 552.364,00 30.000,00 0,00 582.364,00

13.442B0.22719 C.P.S./RECOLLIDA ESCOMBRARIES 2.639.381,00 298.000,00 0,00 2.937.381,00

61.451C0.78014 TRANSF. CAPITAL/ORFEO CATALÒNIA 0,00 180.000,00 0,00 180.000,00

63.452C0.78008 TRANSF. CAPITAL/FED. CATALANA TENNIS 0,00 118.000,00 0,00 118.000,00

75.463A0.46701 APORTACIÓ A LOCALRET 9.283,00 289,28 0,00 9.572,28

75.463D2.48994 TRANSF./FUNDACIÓ PRIV.SOCIETAT CONEIXEMENT 150.000,00 82.000,00 0,00 232.000,00

 TOTAL DESPESES   830.796,28 122.507,00 

  
 
 
 Amb el següent resum de despeses per capítols: 
 
ESTAT DE DESPESES 

    Altes   Baixes 
Cap. II.- Compra béns i serveis 429.507,00 0,00 
Cap. IV.- Transferències corrents      82.289,28                      0,00 
Cap. VI.- Inversions en béns 21.000,00 122.507,00 
Cap. VII.-Transferències de capital   298.000,00            . 0,00 
 
                TOTAL 830.796,28 122.507,00 
 
 
 Segon.- Exposar al públic el pressent acord en els termes establerts 
en l’article 169 del Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que 
s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s’entendrà definitiu si en el termini 
d’exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix.” 
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 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part el President-Delegat de la Comissió Informativa de 
Planificació, Economia i Hisenda, senyor José Luis Morlanes Galindo es fa 
l’explicació del dictamen indicant que és una rectificació d’un acord del Ple del 
mes de juliol perquè hi ha un petit ball de números i és que a on deia: “a 
mobiliari urbà, una baixa de 3.932, 32 euros”, de fet és una baixa de 3.392,00 
euros, i a on deia: “conservació i reparació d’escoles, altes de 50.000,00 
euros”, exactament eren de 49.460,00 euros, o sigui hi ha 500 euros de 
diferència en el total de les altes i en el total de les baixes, i el que fem és 
només recticar-ho. 
 
 A continuació intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com 
a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que, a part de 
l’abstenció -que la mantenim com és la nostra costum en les modificacions de 
crèdit- recordar que en l’anterior Ple vaig demanar una documentació i en el 
dia d’avui encara no la tinc, senyor Morlanes. 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor Salvador Colominas Tutusaus. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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 7.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits número 
28/2006 del Pressupost de l’Ajuntament, per crèdit extraordinari i 
suplement de crèdit finançats amb càrrec al Romanent de Tresoreria i 
baixes per anul.lació de despeses. 
 
  
 DICTAMEN 
 
 “Vista la proposta de modificació de crèdit del Departament 
d’Urbanisme per suplement de crèdit amb càrrec a baixes per anul.lació de 
despeses, motivada per la necessitat de tramitar un contracte d’emergència de 
les cambres frigorífiques del mercat municipal de Sant Ildefons, per un import  
de 241.207,28 €. 
 
 Vista la sol·licitud de modificació de crèdit del Departament de 
Serveis Generals per suplement de crèdit amb càrrec a Romanent de 
Tresoreria, motivada per atendre el pagament dels components de les meses 
electorals i personal funcionari per les properes eleccions al Parlament de 
Catalunya, per un import de 10.000 €. 
 
 Vista la necessitat d’ampliar la partida destinada a l’aportació a la 
Mancomunitat de Municipis de l’Àrea Metropolitana de Barcelona, per fer front 
al pagament del 9% de la liquidació de la Participació en els Tributs de l’Estat 
corresponenet a l’exercici 2004, per un import de 70.461,73 €.  
 
 Vistes les propostes de modificació de crèdits per crèdit 
extraordinari i suplement de crèdit amb càrrec al Romanent de Tresoreria i a 
baixes per anul.lació de despeses, del Departament de Contractació, motivada 
per atendre les despeses derivades de la publicació d’anuncis oficials al BOP i 
al DOGC; per l’adquisició d’una fotocopiadora per al Departament de 
Secretaria, i per l’adquisició de divers material d’oficina, per un import total de 
14.230 €. 
 
 Vista la sol.licitud de modificació de crèdit del Departament de Via 
Pública per suplement de crèdit amb càrrec a baixes per anul.lació de 
despeses, motivada per atendre la despesa del subministrament i la col.locació 
de jocs infantils a diverses árees de jocs de la ciutat, per import de 25.000 €. 
 
 Vistes les propostes de modificació de crèdits per suplement de 
crèdit amb càrrec al Romanent de Tresoreria i baixes per anul.lació de 
despeses del Departament de Salut Pública, Consum i Benestar Social, 
motivada per atendre la revisió de preus dels contractes per als treballs 
tècnics d’atenció domiciliària i de la gent gran, així com altres necessitats del 
Departament, per un import total de 24.844,55 €. 
 
 Vista la sol.licitud de modificació de crèdit del Gabinet d’Alcaldia 
per suplement de crèdit per majors ingressos, motivada per l’atorgament de 
subvenció de la Diputació de Barcelona en concepte de “Suport a les polítiques 
locals d’igualtat d’oportunitats Dona-Home”, per import de 14.500 €. 
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 Atès el que disposa l’article 177 del Real Decret Legislatiu 2/2004, 
de 5 de març, pel que s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les 
Hisendes Locals,  i els articles 35, 36 i 37 del R.D. 500/1990, de 20 d’abril. 
 
 Atès el que estableix l’article 14 de les Bases d’Execució del 
Pressupost per a l’any 2006. 
 
 Atès l’informe favorable de la Intervenció Municipal. 
 
 El Ponent de l’Àrea de Planificació, Economia i Hisenda, de 
conformitat amb el que estableix l’article 16.1.a) de les Bases d’Execució del 
Pressupost per a l’any 2006, i vist el dictamen favorable de l’esmentada 
Comissió, proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits número 
28/2006 per crèdit extraordinari i suplement de crèdit amb càrrec a 
Romanent de Tresoreria, baixes per anul.lació de despeses i majors ingressos  
que es proposa, segons el següent detall i resum per capítols: 
 
ESTAT DE DESPESES     

  Consignació Consignació

Partida Descripció Actual Altes Baixes Final

01.315P1.2260501 ACTIVITATS/CENTRE INFORMACIO PER LA DONA 65.580,00 14.500,00 0,00 80.080,00

13.432C0.6010202 JOCS INFANTILS 35.980,00 25.000,00 0,00 60.980,00

14.422B1.6320100 ESCOLES PÚBLIQUES 242.500,00 0,00 25.000,00 217.500,00

23.122A0.22705 ELECCIONS 105.006,00 10.000,00 0,00 115.006,00

26.111B0.62501 FOTOCOPIADORA/ALCALDIA 5.000,00 0,00 418,00 4.582,00

26.121D0.62501 FOTOCOPIADORA/SECRETARIA 0,00 7.930,00 0,00 7.930,00

26.121E0.2200001 MAT. OFICINA NO INVENT./CONTRACTACIO 729,00 300,00 0,00 1.029,00

26.121E0.2260201 ANUNCIS OFICIALS/CONTRACTACIÓ (A) 17.475,00 6.000,00 0,00 23.475,00

26.121E0.62501 FOTOCOPIADORA/CONTRACTACIÓ 4.400,00 0,00 1.400,00 3.000,00

26.121G0.62502 MOBILIARI/ATENCIÓ AL CIUTADÀ (INC. 05) 488,82 0,00 300,00 188,82

26.451A0.62501 FOTOCOPIADORA/CULTURA 5.000,00 0,00 200,00 4.800,00

26.453G0.62510 FOTOCOPIADORA/CASTELL (INC.05) 2.247,56 0,00 2.247,00 0,56

26.454A0.62501 FOTOCOPIADORA/ESPLAIS 4.000,00 0,00 1.000,00 3.000,00

26.463A0.62510 FOTOCOPIADORA/PREMSA (INC.05) 2.247,56 0,00 2.247,00 0,56

26.611A0.62501 FOTOCOPIADORA/INTERVENCIÓ 5.000,00 0,00 418,00 4.582,00

31.413D0.22706 TREBALLS TECNICS/VIGILANCIA ALIMENTARIA 11.000,00 9.000,00 0,00 20.000,00

31.413E0.22706 TREBALLS TECNICS/CONSUM 17.000,00 0,00 9.000,00 8.000,00

32.315P2.22706 TREBALLS TECNICS/GENT GRAN 131.471,46 3.214,48 0,00 134.685,94

32.315P2.22729 TREBALLS TECNICS/ATENCIO DOMICILIARIA 348.194,12 12.630,07 0,00 360.824,19

51.452C0.6320301 REF. INSTAL.LACIONS ESPORTIVES (INC.05) 258.511,50 0,00 241.207,28 17.304,22

51.622B1.6320201 REFORMES MERCATS 246.544,51 241.207,28 0,00 487.751,79

75.911A0.46302 M.M.A.M.B./P.T.E. 1.355.658,73 70.461,73 0,00 1.426.120,46

 TOTAL DESPESES   400.243,56 283.437,28 
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ESTAT D'INGRESSOS     

  Previsió Previsió

Concepte Descripció Actual Altes Baixes Final

71.46209 DIPUTACIÓ/ACTIVITATS DONA 0,00 14.500,00 0,00 14.500,00

71.87001 ROMANENT TRESORERIA/SUPLEMENT CREDIT 2.950.574,87 102.306,28 0,00 3.052.881,15

 TOTAL INGRESSOS   116.806,28 0,00 

 
 

RESUM PER CAPÍTOLS 
 
ESTAT DE DESPESES 
 

    Altes   Baixes 
Cap. II.- Compra béns i serveis 55.644,55 9.000,00 
Cap. IV.- Transferències corrents 70.461,73 0,00 
Cap. VI.- Inversions reals              . 274.137,28         . 274.437,28 
              TOTAL 400.243,56 283.437,28 
 
 
ESTAT D’INGRESSOS 
 

    Altes       Baixes 
Cap IV.- Transferències corrents 14.500,00 0,00 
Cap. VIII.- Actius financers              .102.306,28 0,00 
               TOTAL 116.806,28 0,00 
 
 
 Segon.- Exposar al públic el pressent acord en els termes establerts 
en l’article 169 del Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que 
s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s’entendrà definitiu si en el termini 
d’exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa de 
Planificació, Economia i Hisenda, es fa l’explicació del dictamen assenyalant 
que es tracta d’una modificació de crèdit que -com és habitual- ja ha passat 
per la Comissió Informativa, i que ve motivada per un conjunt d’elements. El 
més important és la necessitat de tramitar un contracte per la via d’urgència -
per dir-ho així- de les cambres frigorífiques del Mercat Municipal de Sant 
Ildefons, perquè hi havia una qüestió de manteniment dels productes i es va 
tenir que fer per la via d’urgència i, per això, hi ha una dotació de 241.000 
euros. També hi ha una modificació de crèdit amb finançament del romanent 
de tresoreria que és per atendre el pagament de les meses electorals i tot un 
conjunt de petites modificacions com, per exemple, de Salut Pública que 
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consisteix en fer front a una revisió de preus dels contractes dels treballadors 
tècnics de l’atenció domiciliària. El conjunt de la modificació puja 400.000 
euros en altes que es financen amb 283.000 euros en baixes i la resta amb 
càrrec de transferències corrents. És per tant una modificació que té com a 
objecte una resposta, fonamentalment, al tema principal que són les cambres 
frigorífiques. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor Salvador Colominas Tutusaus. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D'OBRES, URBANISME, 
MANTENIMENT, SERVEIS I MEDI AMBIENT 
 
 
 8.- Aprovar provisionalment la Modificació puntual de Pla 
General Metropolità 1976, per a la implantació dels sistema urbanístic 
d’habitatge dotacional públic al municipi de Cornellà de Llobregat. 
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 DICTAMEN 

 
“Vist l’expedient de modificació puntual del PGM-76 per a la 

implantació del sistema urbanístic d’habitatge dotacional públic al municipi 
de Cornellà de Llobregat. 

 
 Vist l'acord del Ple de data 25 de maig de 2006, en virtud del qual 
s’aprovava inicialment l’esmentada modificació del PGM-76, i s’acorda com la 
seva publicació mitjançant edictes en el Butlletí Oficial de la Província de 
Barcelona, num. 142  de data 15 de juny de 2006, en el Diari Oficial de la 
Generalitat de Catalunya núm. 4656 de data 16 de juny de 2006, i en el diari “ 
El Periódico de Catalunya” del dia 6 de juny de 2006. 
 
 Atès que l’indicat acord ha estat exposat al públic durant el termini 
d’un mes, període que va finalitzar el dia 16 de juliol de 2006, sense que 
s’hagin presentat al.legacions. 
 

Atès el que estableixen els articles 74 en relació a la formulació de 
figures de planejament urbanístic, article 78 en relació a l’aprovació definitiva 
per part de la comissió territorial d’urbanisme de la Generalitat de Catalunya, 
article 83 en relació a la seva tramitació i article 94 en relació a la modificació 
de les figures de planejament urbanístic; del Decret Legislatiu 1/2005, de 26 
de juliol, pel qual s’aprova el text refós de la Llei d’Urbanisme de Catalunya. 
 
 Vist l’informe de la cap administrativa d’Urbanisme de data 20 de 
setembre  de 2006. 
 
 Vistos els articles 22 i 47.2 II) de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, i els articles 52.2.c) i 114.3.k) del  Decret Legislatiu 2/2003,  de 
28 d'abril, pel qual s'aprova el text refós de la Llei Municipal i de Règim local 
de Catalunya, relatius a les competències atribuïdes al Ple de la Corporació 
Local. 
 
 Per tot això el President de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, proposa a l’Ajuntament Ple 
l’adopció dels següents:  
 

   ACORDS  
 
Primer.- Aprovar provisionalment la modificació puntual del Pla 

General Metropolità 1976 per a la implantació del sistema urbanístic 
d’habitatge dotacional públic al municipi de Cornellà de Llobregat, redactat 
per l’arquitecte Ricard Antoni Casademont i Altimira de l’Empresa Municipal 
Desenvolupament Urbà de Cornellà de Llobregat, Societat Anònima.  

 
Segon.-. Notificar el present acord a la Comissió Territorial 

d’Urbanisme de Barcelona, i transmetre-li, al mateix temps, l’esmentada 
modificació puntual del Pla General Metropolità 1976 per a la implantació del 
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sistema urbanístic d’habitatge dotacional públic al municipi de Cornellà de 
Llobregat, per a la seva aprovació definitiva. 

  
Tercer.- Notificar el present acord als Ajuntaments del Prat de 

Llobregat, de l’Hospitalet de Llobregat, de Sant Boi de Llobregat, Sant Joan 
Despí i Esplugues de Llobregat i a l’Empresa Municipal de Desenvolupament 
Urbà de Cornellà Societat Anónima.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez 
Flor es fa l’explicació del dictamen assenyalant que aquest dictamen és 
l’aprovació provisional la Modificació puntual del Pla General Metropolità 
1976, per la implantació del sistema urbanístic d’habitatge dotacional públic 
al municipi de Cornellà que, com sabeu, és la tercera vegada que passa pel 
Ple. La Llei permet agafar el 5% dels equipaments existents i convertir-ho en 
habitatge dotacional que és habitatge de lloguer. Surten vint mil i escaig 
metres edificables i el que fem és aprovar provisionalment i a partir d’aquí, 
tenir aquesta reserva per a poder fer aquest número de metres quadrats 
d’habitatge dotacional. 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor Salvador Colominas Tutusaus. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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 9.- Convalidar els acords adoptats per aquest Ajuntament, en 
relació al Pla especial urbanístic de la finca situada al carrer Silici, 
número 17, de Cornellà de Llobregat, promogut per l’empresa Rius i 
Rodoreda, S.L.. 
 
 
 DICTAMEN 
 

“Vist l’expedient del pla especial urbanístic de la finca situada la 
carrer de Silici número 17, de Cornellà de Llobregat, promogut per l’empresa 
Rius i Rodoreda, SL, com a propietària del solar i redactat per els arquitectes  
S. Ribas, J. Gual i X. Cavero. 
 

Vist l’acord de la Junta de Govern Local de data  9 de març de 
2005, en virtut del qual s’aprovava inicialment el mencionat pla especial, així 
com la seva publicació mitjançant edites en el Butlletí Oficial de la Província 
de Barcelona de data 1-4-2005, Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya de 
data 5-4-2005 i en el diari “El Periódico de Catalunya” del dia 24-3-2005, 
sense que es presentin al.legacions durant el període d’informació pública. 

 
Vist l’acord del Ple de data 25 de maig de 2005, mitjançant el qual 

s’aprovava provisionalment el citat ple especial, havent-se tramès a la 
Comissió Territorial d’Urbanisme de Barcelona a efectes de la seva aprovació 
definitiva. 

 
Vist l’escrit de la Comissió Territorial d’Urbanisme, de data 29 de 

setembre de 2005, amb Registre General d’Entrada a aquest Ajuntament el dia 
6 d’octubre, número 35749, en el qual s’acordava retornar a l’Ajuntament el 
pla especial de referència, per tal que s’esmeni la seva tramitació, en 
compliment del que disposa al disposició transitòria quarta, apartat segon de 
la Llei 10/2005, de 24 de desembre, de modificació de la Llei 2/2002, 
d’urbanisme, en aplicació de la disposició transitòria cinquena aparata1, in 
fine del Decret Legislatiu 1/2005, de 26 de juliol, pel qual s’aprova el Text 
Refós de la Llei d’Urbanisme.  

 
Vist que en data 2 de desembre de 2005, en el Diari Oficial de la 

Generalitat de Catalunya núm. 4523 es publicaren les normes urbanístiques 
del Pla especial de millora urbana Famades al municipi de Cornellà de 
Llobregat. 

 
Atès el que preveu l’article 67 de la Llei 30/1992, de 26 de 

novembre, de règim jurídic de les administracions públiques i del procediment 
administratiu comú, en relació a la convalidació dels actes anul.lables. 

 
Atès que, tal i com es desprèn de la Jurisprudència dictada sobre 

aquesta qüestió pel Tribunal Suprem, recollida, entre d’altres, en la sentència 
de 11 de desembre de 2001 del Tribunal Superior de Justícia de Balears-RJCA 
2002/282, si al Ple votessin a favor d’aquest dictamen el número de membres 
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de la Junta de Govern que haguès sigut suficient per aprovar aquest acord 
d’haver-se sotmès a la consideració d’aquest òrgan, ens trobaríem  davant 
d’una irregularitat no invalidant, que no tindria cap transcendència en ordre a 
l’anul.lació d’un acte, des de el moment en que els membres de la Junta de 
Govern formen també part del Ple. 

 
Atès que si bé correspon a la Junta de Govern Local la convalidació 

del referit acord d’aprovació inicial, s’ha de tenir en compte que tots els 
membres que la composen també formen part del Ple de l’Ajuntament, per la 
qual cosa s’entén que estan conformes amb que l’indicat acord es convalidi per 
aquest. 

  
Atès l’informe de la Cap Administrativa  d’Urbanisme de data 20 de 

setembre de 2006  
 
 Per tot això el President de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, proposa a l’Ajuntament Ple 
l’adopció dels següents: 

 
    ACORDS 
 
Primer.- Convalidar els acords adoptats per aquest Ajuntament en 

relació al pla especial urbanístic de la finca situada la carrer de Silici número 
17, de Cornellà de Llobregat, del Pla especial de millora urbana Famades, 
promogut per l’empresa Rius i Rodoreda, SL, com a propietària del solar i 
redactat per els arquitectes  S. Ribas, J. Gual i X. Cavero, d’aprovació inicial 
pres per la Junta de Govern Local de data 9 de març de 2005, i d’aprovació 
provisional del Ple en la sessió que va tenir lloc el dia 26 de maig de 2005. 

 
Segon.- Notificar el present acord a la Comissió Territorial 

d’Urbanisme de Barcelona i transmetre-li, al mateix temps, el mencionat pla 
especial, a efectes de la seva aprovació definitiva, així com a l’empresa Rius i 
Rodoreda S.L.” 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez 
Flor, es fa l’explicació del dictamen assenyalant que té per objecte convalidar 
uns acords adoptats per aquest Ajuntament relatius al Pla especial urbanístic 
de la finca situada al carrer Silici número 17 de Cornellà. Això és una fàbrica 
que està al carrer Silici, que el Pla diu que s’ha de recular l’entrada i el que 
ells van demanar és, no al carrer sinó al soterrani, poder ampliar l’aparcament 
fins al límit de la seva façana. Això es va aprovar a la Junta de Govern, no hi 
va haver al·legacions quan es va aprovar però -com també sabeu- la 
Generalitat ha estat durant anys no publicant els acords integres dels Plans 
especials, per tant ara que ja està publicant integrament per evitar que algú 
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presenti alguna al·legació sobre la llicència, el que fem és convalidar aquests 
actes, una vegada està publicat el Pla especial. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor Salvador Colominas Tutusaus. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 

II 
 

PART DE CONTROL 
 
 
 
MOCIONS DELS GRUPS POLÍTICS MUNICIPALS 
 
 1.- Moció del Grup Polític Municipal del PP, referent a que el 
Govern Municipal presenti un projecte de Reglament de Mitjans de 
Comunicació. 
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 MOCIÓ 
 
 “Atès que el 20 de maig del 2003 es va publicar al DOGC el Decret 
Legislatiu 2/2003 de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei 
Municipal i de Règim Local de Catalunya. 
 
 Atès que l’esmentat article diu textualment: 
 
 “170.2 El Ple de l’ajuntament ha de garantir la participació dels 
regidors i dels grups municipals en els òrgans d’informació i difusió municipal, 
com ara la televisió local, les emissores de ràdio municipals i les publicacions i 
els butlletins editats per l’ajuntament. En aquest sentit, els respectius plens 
han d’aprovar un reglament que reguli les condicions d’accés i d’ús d’aquests 
mitjans pels regidors i els grups municipals constituïts al si de la corporació” 
 
 Atès que tot i la participació en la revista municipal i les tertúlies a 
Ràdio Cornellà dels representants dels grups polítics d’aquesta ciutat; 
entenem que aquests espais són insuficients per poder afirmar que gaudim 
d’aquests medis de comunicació d’una forma plural i equitativa. 
 
 Per tot això es proposa l’adopció de l’acord següent: 
 
 Que el Govern municipal presenti un projecte de Reglament de 
Mitjans de Comunicació, en els termes previstos per l’article 170.2 del Decret 
legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei 
Municipal i de Règim Local de Catalunya. 
 
 Que els temes a tractar en les dites tertúlies siguin pactats amb 
anterioritat a la Junta de Portaveus. 
 
 Que als espais dedicats als articles d’opinió dels representants dels 
grups municipals a la revista Cornellà Informa incloguin una fotografia de 
l’autor.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Pren la paraula en primer lloc la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que 
aquesta Moció és molt senzilla, com ja heu pogut veure, i tots entenem que la 
Premsa i els medis de comunicació tenen una importància superior en els 
temps que vivim. Sabem i entenem que allò que hauria d’importar de veritat a 
la ciutadania és el que cadascú en el seu Partit representa o el que fa o els 
compromisos que ha assumit o el grau de compliment que ha adquirit quan 
presenta el seu programa municipal. Això hauria de ser lo primer en aquesta 
societat a l’hora de valorar el treball d’un grup polític però, per desgràcia, 
sabem que no és així i sabem que els medis de comunicació i el arribar a la 
gent és primordial. Prova d’això és que des de l’Ajuntament i des del Grup de 
Govern s’editen cada dos per tres, amb la finalitat de arribar a la gent i 
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explicar-los-hi el que es fa butlletins i tot tipus de fulls i propaganda. Per tant 
creiem que tot el que sigui premsa o medis de comunicació públics, pagats 
amb el diner de tots, ha d’estar regulat per algun medi que tots el podem tenir 
controlat. 
 
 Sabem també i entenem que està regulada en el ROM la nostra 
participació en el Butlletí, però no és així en la ràdio, i ara amb la televisió, 
doncs menys també. Per tant, nosaltres hem fet una exposició de motius molt 
senzilla i demanem tres coses: 
 
 Primer que el Govern Municipal presenti un projecte de Reglament a 
discutir entre els Grups, de tots el medis de comunicació públics que tenim en 
aquest Ajuntament i que dintre d’aquest Reglament potser o sinó a part -ho he 
plasmat com una idea- que els temes a tractar en las tertúlies de ràdio –en els 
que participem l’oposició- es pactin d’alguna manera amb anterioritat a les 
tertúlies a la Junta de Portaveus. I per últim, també podria estar inclòs en 
aquest reglament, són dues idees que m’han portat a fer aquesta Moció i per 
tant las he plasmat aquí -no estic dient com s’ha de fer el reglament ni de 
quina manera s’han de complir aquestes- que en els espais dedicats a l’article 
d’opinió crec que el més normal seria que quan la ciutadania rep el Cornellà 
Informa, sàpiga la cara de la persona que està escrivint l’article i l’opinió que 
està donant.  
 
 La prova la tenim en que aquest Butlletí obra la salutació amb la 
foto d’Alcalde, per tant crec que en  el cas dels Portaveus o qui escrigui en el 
Cornellà Informa hauria de portar la seva foto. Per tant és una Moció molt 
senzilla que com és artesanal, s’admet també si hi ha algú que vulgui aportar 
alguna idea, i espero el suport de la majoria dels Grups, perquè no deixa de 
ser que demano quelcom que crec que és just i plural en un Ajuntament plural 
i en una ciutat plural donat que estem aquí representants de moltes idees 
politiques. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal de 
CiU, Nèstor Artís i Villena, per manifestar que el seu Grup creu que aquests 
temes es van tractar al principi de la legislatura al tractar el Reglament 
Orgànic, amb alguns ens vam posar d’acord i amb d’altres no, i ara al final de 
la legislatura no creiem que sigui el moment oportú per tornar-los a plantejar 
 
 Nosaltres estem completament en desacord amb el punt segon que 
diu que els temes a tractar a les esmentades tertúlies siguin pactats amb 
anterioritat a la Junta de Portaveus. Creiem amb la independència dels 
mitjans de comunicació i pensem que són ells els que tenen que decidir quins 
temes interessen als ciutadans, no que la Junta de Portaveus decideixi els 
temes. I respecte dels altres punts creiem que ara no és el moment de 
plantejar-los. Aquests temes es van discutir en el seu moment i nosaltres 
aquest tema el deixem, posposarem per la pròxima legislatura tornar a parlar-
ne i, en conseqüència, votarem en contra de la Moció. 
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 Tot seguit intervé el Regidor del Grup Municipal d’ERC-AM, senyor 
Salvador Colominas Tutusaus, per manifestar que el seu Grup votarà a favor 
perquè, entre altres coses, crec que el que l’Isabel planteja és una filosofia i un 
canvi en el que és el treball amb els mitjans de comunicació locals -no tant si 
el punt dos o el punt tres, si de cas, es podria redactar de forma diferent es 
podria matisar, però crec que allò que ella planteja és el mateix que va dir 
Esquerra Republicana en el Ple extraordinari quan és va aprovar la regulació i 
els principis de la nova televisió de les quatre ciutats. 
 
 Nosaltres trobem que no és tant com perquè el Grup de Portaveus o 
en una reunió de Portaveus dels Grups Municipals es digui què han de parlar 
a la televisió i què han de parlar a la ràdio, ni molt menys. Però sí que és 
veritat –i potser ara amb el canvi de directora notarem algun canvi- que, per 
exemple, la revista local ja l’hem criticat mil vegades, perquè això és el “NODO” 
de l’any 2006. El que era a la ràdio, quan hi havia debats realment 
importants, el tema no sortia, pel que fos -potser perquè la directora creia que 
no era convenient- però en una campanya, per exemple, per l’Estatut que no 
es parli o en una campanya electoral no es parli de segons quin tema o del pla 
d’habitatge, trobo que realment hi ha temes dels que sí realment es tindria que 
parlar, i a les convocatòries que a vegades tenim, doncs, hi ha –no dic que a 
tots- que són molt interessants però hi ha d’altres que no, i respecte a la 
televisió el mateix. Per exemple, sabeu –perquè em sembla és de sentit comú- 
que nosaltres amb el PP no tenim políticament masses punts en comú, però sí 
que és veritat que em sembla ridícul i absurd que el Partit Popular, com a 
partit democràtic que és -mentre no es demostri el contrari, és un partit 
democràtic- no pugui estar representat en un òrgan en el qual hi ha quatre 
poblacions com serà Esplugues, Sant Just, Cornellà i Sant Joan, que tindran 
un pressupost que forma part dels impostos que paga el poble i que ells no hi 
puguin estar representats, no ho entenc.  
 
 Sabem que en poblacions o en llocs que ha estat el PP, potser ho 
han fet pitjor. Bé, trobo que es tracta de demostrar que nosaltres tenim un 
tarannà diferent i tenim una visió democràtica de la Ciutat. Per la qual cosa 
crec sincerament que cal que els Estatuts que vam aprovar o que vau aprovar 
el mes passat, per a mi estan fora de lògica perquè és una manera de que els 
equips de govern a l’igual que passa a la revista, converteixin una televisió 
regulada amb diners públics en “La Veu del seu Amo”. 
 
 A continuació pren la paraula el senyor Miguel López Sánchez, com 
a Portaveu del Grup Municipal d’ICV-EA-EPM, per explicar que el seu Grup en 
punt fonamental, que és el primer acord que es presenta, és un punt que ja fa 
molt de temps que molts de nosaltres plantegem i que estem lluitant per 
posar-lo en funcionament i que això també es va tancar quan es va aprovar el 
ROM que tenim en aquest moment.  
 
 Això no treu que seguim pensant que seria necessari trobar una 
fórmula més acord en funció de les necessitats o de les idees que tinguem 
cadascú. I sobretot, en el que estem totalment en desacord és en el segon 
punt, perquè nosaltres, com a Grups Polítics, no podem dir als professionals 
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quins són el temes i com s’han de fer el temes de Ràdio Cornellà o la televisió o 
el que sigui. Creiem que els professionals han de tenir la llibertat suficient per 
poder fer-ho, i si no ho fessin així, ja estan els òrgans convenients per poder 
discutir-ho i poder criticar el que es faci. De totes formes diria que, en concret 
en el tema de Ràdio Cornellà, crec que les propostes que s’han fet fins ara són 
forca interessants i que potser alguns de nosaltres no li hem donat la suficient 
importància i en aquests debats no participem, no participem i llavors no 
podem dir de que si això ha sigut un debat interessant o no interessant 
perquè no hi hem anat. Crec que això també s’ha de tenir en compte. De totes 
maneres, per fer-vos la nostra definició sobre aquesta Moció, ens abstindrem, 
sobretot, perquè el nostre vot no és necessari i segon perquè el primer punt 
continuem pensant que és important que, si no és ara -perquè no toca- quan 
es faci s’ha de retocar una altra vegada. 
 
 Intervé a continuació el Portaveu del Grup Municipal del PSC(PSC-
PSOE)-PM, senyor Antonio Martínez Flor, per indicar que el seu Grup votarà 
en contra de la Moció per diferents motius varis. Un perque el tema ja va 
quedar resolt quan es va reformar el Reglament Orgànic Municipal fa més o 
menys un any, el que passa és que tant el Grup Popular com el Grup 
d’Esquerra Republicana, tenen la costum de no tancar mai el debats. Per 
exemple, el debat de la televisió es va tancar en el últim Ple. Bé, doncs 
Esquerra Republicana torna a repetir el mateix que en l’últim Ple, és clar, però 
els temes es discuteixen, es tanquen, s’aproven i es pacten. A cada Ple no es 
revifen i per tant com és un tema que es va discutir quan es va discutir el 
Reglament Orgànic Municipal, doncs nosaltres no anem a obrir –i menys a sis 
o set mesos de les eleccions- un altre cop el debat.  
 
 Per un altre costat, de les coses que s’han dit, m’agradaria que els 
Portaveus, tant d’Esquerra com del PP, com a mínim –no sé com dir-ho- 
anessin als debats, perquè no sé molt bé per què no van a cap dels debats de 
Portaveus als que jo he assistit. Entre altres coses, alguns temes dels que ha 
dit el Portaveu d’Esquerra Republicana com per exemple el tema del Pla 
d’habitatge, es va discutir en les tertúlies prèvies. Com ell no ve mai, perquè 
no l’interessen, doncs no va, llavors no solament no és que no participi, és que 
no s’assabenten en els debats que es fan. I després també dir tant al Partit 
Popular com a Esquerra Republicana, que els partits som Esquerra 
Republicana, som PP, som PSC, som Convergència, som Iniciativa, aquí i en 
totes les institucions a on governem, i per tant, certa coherència, quan 
governem en un lloc no podem dir que nosaltres no estem. Quan governa el 
Partit Popular no deixa que els portaveus tinguin les seves fotos ni deixen 
intervenir en aquestes coses. Quan Esquerra Republicana governava en la 
Generalitat de Catalunya, a la revista sortia el President i el Conseller en Cap i 
ningú més, per tant una mica de coherència jo crec que estaria bé, sobre tot 
per a que la població no senti que els partits els enganyem depenent de si 
estem a l’oposició o si estem en el Govern. 
 
 Pren la paraula novament la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, 
com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que, en primer lloc 
vol dir als companys de Convergència que li sembla al·lucinant i vergonyós el 
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grau de servilisme a que ha arribat Convergència en aquest Ple, res més. De 
veritat m’agradaria que l’oposició política que té el PSC de cara al Parlament 
de Catalunya fes una mirada a les seves intervencions en el Ple. De fet, si em 
trobo amb ell, li vaig a suggerir, res mes. Em sembla quelcom al·lucinant, no 
m’ho puc creure, en fi, i amb aquest comentari ho deixo. 
 
 S’han dit vàries coses que sí que no les vaig a consentir. Aquí ningú 
ha pretès, Déu em lliuri ! de dirigir Ràdio Cornellà ni el que tenen que fer el 
medis de comunicació i la seva directora, però sí es fa des d’aquesta casa o des 
de aquest govern. Els temes, senyor Alcalde, crec que surten de les diferents 
regidories –pel que se m’ha dit a mi, no sé potser és que també se m’enganya, 
que per cert tinc que dir que no són precisament el que més interessa a la 
gent en el moment adequat. En ple debat de l’Estatut, com al govern 
municipal no l’interessava –suposo- entrar en aquest debat, es discutien 
algunes coses que eren tant importants que els que tenien com a 
representants del govern municipal, molts dies també s’han oblidat d’anar-hi, 
senyor Martinez. Sí, senyor, tenim agendes. Miri no assistim –i el contesto 
amb això- perquè som un grup petit i, a vegades, hi ha tantes obligacions que 
arriba un moment que no pots estar en totes, no ens podem repartir, i, 
evidentment, una tertúlia de ràdio hi té que anar la persona que pugui 
després respondre del que diu i, doncs, com som els que som no podem estar 
en tots els llocs.  
 
 Però vostès, alguns, sí que ens han deixat penjats i sinó comprovi 
l’agenda de Ràdio Cornellà i ho veurà. Vostès que són tants i governen i a més 
tenen la responsabilitat de govern, moltes vegades hem arribat allí, deixant 
altres coses, i ens hem trobat que vostès no hi eren -si, si, senyor Martínez, hi 
ha per a tots-. Llavors, suposo que “Oh, Oh, temes sense preparar” perquè 
havia fallat un i l’altre. Per això deia allò de “sense ànim de manipular res”, 
sinó simplement donar a la ciutadania el tema sobre el que tots els partits que 
finalment som els que estem representant aquí a aquesta ciutadania 
considerem que devem opinar i que la gent s’assabenti. És com aquell tema de 
que vingués Ràdio Cornellà i gravés els Plens, com no els hi interessa, perquè 
és clar, es sabrien moltes coses, sé de molts ciutadans i ciutadanes que han 
estat en aquest Ple i els hi ha passat allò de l’expressió que he dit abans, 
“al·lucinats”, per tant la sort que tenen que estem els que estem i l’interès que 
despertem en la Ciutat es veu en l’assistència dels Plens. Que no els hi 
interessa als representants de Convergència i Unió sortir en el Cornellà 
Informa?. Jo suposo que dintre d’aquest pacte de govern de la mà de l’Alcalde, 
bé, doncs no. Doncs la representant del Partit Popular, senyor Alcalde, diu que 
vostès ens mantenen apartats de la informació municipal que es paga amb el 
diner de tots. És més, jo -com soc tan malpensada i a més presumeixo d’això- 
diria que rebusquen les fotografies a on no hi estem -perquè això és un altra 
cosa-. Anem als actes, perdem molt temps en representar als nostres votants i 
en la revista Cornellà Informa “oh, casualitat, casualitat” que els representants 
dels partits que a vostès no els hi interessa no estan en cap dels actes. Això sí, 
estan els qui a vostès interessa. Tinc coneixement que fotografies de nosaltres 
les tenen i per empaperar mig Ajuntament, però segurament que en el 
Cornellà Informa sortirà, com sempre, l’Alcalde –per això és l’Alcalde-. 
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 En quant als debats, senyor Martínez, que mai els tanquem, doncs 
miri els tanquem de males maneres. Com que gaudeix de majoria absoluta, 
doncs fa servir el “rodillo”, i quan no l’interessa el debat, el mateix que no hi 
deixa a Ràdio Cornellà, no hi deixa en el Ple i aquí es debat només allò que el 
Govern Municipal, no vull personalitzar-ho en el senyor Alcalde, perquè 
suposo que prendran acords en el Grup abans de venir aquí- diuen: “d’això no 
es parla” i no es parla. Què vol que el digui?, jo a això l’anomeno “república 
bananera” i com hi ha llibertat d’expressió, doncs ho seguiré dient aquí i a on 
em vulguin escoltar. 
 
 Al Partit Popular no se’l hi ofereixen els medis de comunicació i no 
hi ha altra manera d’arribar a la ciutadania, però, no es preocupi vostè que, 
encara que quedi molt poc temps d’aquí a les eleccions, farem que s’assabenti 
la ciutadania, li asseguro que els medis de comunicació -que no seran públics- 
estaran interessats en allò que el Partit Popular digui. 
 
 A continuació intervé novament el senyor Nèstor Artís i Villena, com 
a Portaveu del Grup Municipal de CiU, per manifestar que, des del Grup de 
Convergència i Unió celebrem que les nostres intervencions no li agradin a la 
representant del Partit Popular, això vol dir que estem en el bon camí. L’únic 
que hem dit és que no creiem oportú que aquesta Moció es presenti al final de 
la legislatura. Hi ha punts d’aquests que podem estar disposats a discutir-los 
al començament de l’altra perquè nosaltres pensem que estarem en una millor 
posició que estem ara, esperem obtenir un millor resultat i discutir aquests 
punts des de una posició més favorable. No és que no estiguem d’acord, hem 
dit solament això, i celebrem que no li agradi aquesta posició a la senyora 
Espinosa. 
 
 Intervé seguidament el senyor Salvador Colominas Tutusaus, com a 
Regidor del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que ja sap que no és un  
tema del Ple, però pensa que heu estat governant quatre anys gràcies als 
amics de la senyora Espinosa i no cridis molt fort que potser els necessitareu 
una altra vegada. Ja sé que no és política d’aquí.  
 
 Únicament vull dir dues coses. Primer que el fet de que la Pilar 
Albiol anés o no anés a les tertúlies de la Ràdio, –pot ser que a alguna no hi 
podia anar per qüestió de temps- penso que era perquè el tema no era 
interessant, per exemple, ara hem rebut la comunicació de la pròxima tertúlia 
i trobo que és força interessant i lògicament hi aniré perquè crec que és un 
tema que dona per si. És un més dins dels temes que es puguin fer i el fet de 
l’obvietat de poder o no discutir les coses, crec que la vida de la ciutat 
continua, pot haver-hi un aturada tècnica pel fet de les eleccions, però la vida 
ciutadana continua. Si resulta que en un Ple extraordinari vam aprovar el que 
era el Reglament de la nova televisió i no vau esperar a que s’acabés la 
legislatura, lògicament, perquè no es podria a tornar a discutir, a reflexionar 
sobre aquest tema. Ja sé per nosaltres, com has dit tu, no donem per acabat 
un tema, sí que el donem per acabat, vam perdre però bé ja que surt el tema, 
doncs, com a mínim el dret a “pataleo”. 
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 Pren la paraula a continuació el senyor Antonio Martínez Flor, com 
a Portaveu del Grup Municipal del PSC(PSC-PSOE)-PM, , per assenyalar que 
quan diu que a vegades no es tanquen els temes, per exemple el tema de que a 
la Ràdio no es va discutir el tema de l’Estatut, ja es va dir l’altre dia que no es 
podia discutir perquè la llei ho prohibia, prohibia que les ràdios locals durant 
la campanya electoral fessin debats sobre aquest tema de l’Estatut, i es va 
discutir abans, però no durant la campanya. Per tant el que passa és que 
durant la campanya era impossible, abans es va discutir i es va discutir més 
d’un cop, s’han fet més d’un debat, entre d’altres coses perquè jo a un d’ells no 
hi vaig poder anar i va anar Sergi Fernández en el meu nom. Com també 
vosaltres podeu, evidentment el Grup Popular sou tres persones, no és una 
sola, encara que sembli ser només una, però són tres, per tant és un grup més 
ampli. 
 
 En quant a la resta, això de la prepotència i no sé que més, la 
llibertat d’expressió està bé però tampoc l’insult i quan vostè em diu prepotent 
m’insulta. Entre d’altres coses perquè no és cert, jo li puc dir mentidera i 
tampoc l’estic insultant. També li diria que quan es debat, s’ha tenir una mica 
de compte quan es diuen aquestes coses i això no és una “república bananera” 
-que jo sàpiga- és una monarquia constitucional. 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és rebutjada per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Vots en contra: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i  
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
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Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor Salvador Colominas Tutusaus. 
 
 
 
 
 2.- Moció del Grup Polític Municipal d’ERC per tal que el lloc 
Web i les adreces de correu de l’Ajuntament adoptin el domini .cat. 
 
 MOCIÓ 
 
 “L’aprovació del domini .cat per part de la Internet Corporation for 
Assigned Names and Numbers (ICANN) és una notícia d’una extraordinària 
importància, ja que per primer cop la comunitat cultural catalana podrà 
disposar d’un domini propi a Internet. 
 
 Amb aquesta aprovació es donava resposta a la voluntat expressada 
per la societat catalana mitjançant l’Associació Puntcat, entitat impulsora del 
reconeixement internacional de la realitat catalana. 
 
 Per això, atès que la Internet Corporation for Assigned Names and 
Numbers (ICANN) va autoritzar  el 16 de setembre de 2005 la creació del 
domini .cat per a la comunitat cultural i lingüística catalana a la xarxa. 
 
 Atès que el nou domini .cat pot ser utilitzat per qualsevol institució, 
empresa, o particular que formi part de la comunitat cultural catalana. 
 
 Atès que aquest domini pot ser, doncs, un punt de trobada comú 
per a les pàgines web que ara usen dominis diversos (.org, .net, .es). 
 
 Atès que diverses administracions catalanes com la Generalitat de 
Catalunya, la Diputació de Barcelona i les seves societats vinculades, han 
modificat els seus dominis per incloure el .cat. 
 
 Atès que segons es desprèn de la lectura de les actes de les sessions 
plenàries d’aquest ajuntament, amb data 29 de setembre de 2005 i 29 d’abril 
de 2004, entenem que l’Ajuntament de Cornellà exerceix la seva titularitat 
sobre el domini “cornella.cat” o similar. 
 
 Entenent que la substitució no es podrà realitzar de forma 
immediata, sinó que necessitarà passar els tràmits preceptius per a la 
incorporació d’aquest nou domini. 
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 El Grup Municipal d’Esquerra Republicana de Catalunya proposa al 
Ple l’adopció dels següents:  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Que mitjançant una votació d’aquest plenari, es reforci la 
voluntat política impulsora del procés d’adaptació de tal manera que 
s’estableixi una calendarització que marqui com, l’Ajuntament de Cornellà de 
Llobregat en el seu conjunt (empreses participades, consorcis, fundacions, 
patronats) afegirà el domini .cat als llocs web municipals, i esdevindrà el 
domini de referència en la presència del consistori a la xarxa. 
 
 Segon.- Paral·lelament, se substituiran les adreces electròniques 
dels treballadors, treballadores i càrrecs electes municipals, perquè incorporin 
el domini .cat. 
 
 Tercer.- Es dóna trasllat d’aquests acords a tots els grups del 
Parlament, a la Generalitat de Catalunya, a les associacions municipalistes de 
Catalunya i a la Fundació PuntCAT.” 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Pren la paraula en primer lloc el senyor Salvador Colominas 
Tutusaus, Regidor del Grup Municipal d’ERC-AM, assenyalant que el seu 
Grup ha presentat una Moció que no és nova, és nou el que demanem, inclús 
en la Moció ja recordem els dos plenaris -el 29 de setembre del 2005 i el 29 
d’abril del 2004- en un d’ells portat per Convergència i Unió en el qual es 
demanava l’adhesió de la corporació i de les empreses que estan lligades al 
nostre Ajuntament al .cat. De la mateixa manera que nosaltres al 2005 ho 
vam presentar, vam tirar enrera la Moció perquè en aquell moment s’estava 
discutint que l’Ajuntament ja ho havia iniciat i, a dates d’ara, sí que és veritat 
que pots entrar o que es pot admetre el .cat i el .com, però em sembla que 
aquesta no era ni la filosofia de la moció que va presentar Convergència i Unió 
el 2004 ni el que nosaltres demanem. 
 
 Nosaltres el que demanem és una adhesió a allò que és el 
domini.cat i això significa que no pot ser una alternativa de que es pot entrar 
al .cat,  la pàgina web de l’Ajuntament també és .cat o .com. No, demanem que 
realment existeixi una única que és .cat -igual que ha fet la Diputació, igual 
que ha fet la Generalitat, Radiotelevisió de Catalunya- .És seguir uns passos 
que altres institucions ja han donat. Per la qual cosa demanem que hi hagi 
una votació en el plenari amb la que es reforci la voluntat impulsora d’aquest 
procés que lògicament –en el cas que tothom estigués d’acord o la majoria 
estiguéssim d’acord- tot el que són adreces electròniques es substitueixin i que 
es traslladés aquest acord a la Generalitat, al Parlament i la Fundació .cat.  
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 A continuació intervé el senyor Sergio Fernández Mesa, Regidor del 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, per manifestar que, una vegada 
llegida aquesta Moció, el que bàsicament demanen vostès és calendarització 
que marqui com s’afegirà el domini .cat als llocs web municipal i com es 
substituiran les adreces electròniques dels treballadors i càrrecs electes. Els hi 
haig de dir d’entrada que aquesta informació ja la tenen, perquè heu parlat del 
Ple del 2004 i del 2005, i hem de dir en primer lloc que des de abans de l’estiu 
ja es pot accedir amb el domini Cornellà.cat. Com tu acabes de dir, es pot 
accedir a la web amb aquest domini i es va comunicar en el seu moment a 
tots, absolutament a tots, no només polítics, sinó també a tècnics i diferents 
estaments de l’Ajuntament, òrgans etc., etc.,. De la mateixa manera, també 
amb un email que es va enviar el 29 de maig d’enguany, també se’ns 
comunicava a tot el personal d’aquesta casa polítics, tècnics, Grups 
Municipals, escoles, etc., etc., o sigui a tothom, que a partir d’aquella data, -
repeteixo el 29 de maig- podien rebre el correu electrònic a l’adreça, a nom de 
cadascú, el que fos, @ aj-cornellà.cat, sent aquesta l’adreça de correu 
principal. Només cal fer la prova d’autoenviar-s’ho, jo m’he enviat un a mi 
mateix des de la meva direcció privada de l’Ajuntament i arriba sense cap 
tipus de problema amb el .cat. 
 
 És cert que les empreses estan en fase, i de fet s’acabarà fent 
exactament igual, amb la qual cosa la calendarització també la tens, 
properament també les empreses estaran dintre d’aquesta qüestió i la veritat 
també em sorprèn una cosa -i perdona que t’ho digui- i és que si entres a la 
pàgina d’Esquerra a Cornellà, doncs, encara, quan a vosaltres us demanen 
informacions d’aportacions els ciutadans de Cornellà sobre qüestions 
polítiques, qüestions vàries de la Ciutat, encara esteu donant l’adreça 
d’Esquerra Republicana, no sé sí ho dic bé, però es .org, no .cat, això tret 
aquest matí de la vostra pàgina, també això ens ho hem de mirar. 
 
 Per tant, la calendarització ja la tens, s’ha fet la majoria per no dir 
quasi tot del que demaneu en aquesta Moció i, per tant, com creiem que està 
força clar, el Grup Socialista votarà en contra d’aquesta Moció. 
 
 Pren la paraula seguidament el senyor Francesc Molina Núñez, 
Regidor del Grup Municipal de CiU, per manifestar que, quan va veure 
aquesta Moció em vaig quedar una mica perplex precisament perquè -sota 
l’argumentació que ha fet el Sergi- em va estranyar, és com si hagués un 
desconeixement del procés que s’ha de fer a l’Ajuntament envers aquest tema, 
cosa que s’hagués pogut resoldre simplement fent una pregunta. Com bé s’ha 
dit abans, va ser Convergència i Unió qui va proposar en aquest Ple que 
l’Ajuntament donés un pas endavant en el tema del .cat i així es va fer malgrat 
que després -com has comentat- es va presentar una Moció sobre una Moció 
que ja estava aprovada, per tant el tema desconeixement em tornava a 
preocupar. Crec que hi ha bona voluntat en aquesta Moció i que també hi ha 
la voluntat de fer una mica de política d’aparador per demostrar “nosaltres 
som els únics que ens ocupem i ens preocupem d’aquells temes que d’alguna 
manera representen el que és Catalunya com a país, nacionalitat, etc., etc.,”. 
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 I et puc dir una cosa, el que nosaltres estiguem en el Govern de 
l’Ajuntament de Cornellà, malgrat que a vegades hem d’escoltar -que no dic 
suportar-. alguns comentaris en detriment de la nostra actuació, et puc dir 
que és una garantia de que precisament aquests temes siguin temes que el 
Govern que està molt mentalitzat i que ho té molt interioritzat, a més a més, 
no se’n descuidi. Nosaltres vam ser els que vam proposar aquesta Moció, va 
estar aprovada en el seu moment per tothom -si no recordo malament- i 
nosaltres ens hem ocupat de seguir aquest tema, paral·lelament a gestions que 
ha fet cada departament en el seu moment. Per tant, crec que és innecessària, 
que, a més a més, com ha dit el Sergi, tot el procés està o acabat o en marxa, 
que és cert que la web només falta que el dinamitzador canviï la caràtula quan 
entres i que és un tema que em consta que està en marxa, vull dir, que no és 
un tema que no s’hagi fet. Et diré mes, hi ha algun òrgan de la Generalitat que 
el seu pas l’ha acabat de donar aquest mes de setembre, per tant, no hi ha 
tampoc un termini per dir que això està fet en tal moment sinó que s’ha de fer. 
Nosaltres vam assumir el compromís com a Govern i aquest compromís s’està 
realitzant, per tant considerem com a Grup que la Moció està de més. 
 
 Et demanaria que la retiressis, però si no ho vols fer, haurem de 
votar en contra, senzillament per no ser incoherents amb el que estem fent des 
del propi Govern i el que està fent el Govern en conjunt. 
 
 Tot seguit intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com a  
Portaveu del Grup Municipal del PP, per indicar que el seu Grup es va a 
abstenir. Ens abstenim perquè, a més, quedaria una mica malament que sigui 
el Partit Popular qui tingui que defensar aquesta Moció aquí en el Ple. També 
entenc que -tal com va explicar Sergio- està tot desenvolupat i entenem que 
els companys d’Esquerra s’ho tindrien que replantejar i informar-se bé si és 
així com explica el company Sergio, que no hauria de ser d’altra manera, per 
tant nosaltres, per no entrar en debat, ens abstenim. 
 
 Pren la paraula  a continuació el senyor Miguel López Sánchez, com 
a Portaveu del Grup Municipal d’ICV-EA-EPM, per assenyalar que el seu Grup 
quan va veure, inclús en la Junta de Portaveus, aquesta Moció ja vam dir que 
no tenia massa sentit presentar-la quan ja s’estava treballant per aquest camí, 
que ja fins i tot algú de nosaltres ho havia intentat, havia entrat en el .cat i 
que l’Ajuntament -tal com s’havia compromès abans a la premsa- ja estava 
posant en funcionament tota aquesta realitat. En tot cas, el que pot passar és 
que per qüestions tècniques algú no ho pot fer, però també s’ha de dir que són 
coses normals, però que l’Ajuntament ha complert i l’equip de Govern ha 
complert el que aquí s’havia decidit en un Ple i, a més a més, és una opinió 
generalitzada en la ciutadania de Catalunya, al menys la majoria de la gent 
política, la gent que es mou a no posar el es, el com, el org i deixar ja el domini 
cat. 
 
 Per això no té sentit aquesta Moció, nosaltres el que proposaríem, si 
li sembla bé, sense ànim de fer cap història rara, és que aquesta moció es 
retirés perquè una cosa que ja s’està fent des de fa mesos no té sentit que es 
mantingui, i si és manté, doncs, evidentment votarem en contra. 
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 Seguidament pren novament la paraula el senyor Salvador 
Colominas Tutusaus, Regidor del Grup Municipal d’ERC-AM, indicant que vol 
fer algunes puntualitzacions. En primer lloc, li sembla que mai Esquerra 
Republicana ha volgut presentar-se davant de la nostra ciutadania com l’únic 
partit català. Creiem que el catalanisme forma part, per sort, de tota la 
societat, de la gran majoria de partits, per la qual cosa mai ens hem plantejat, 
ni ens ho plantejarem, al menys jo personalment. 
 
 Creiem que el catalanisme popular té diferents opcions polítiques, 
com és lògic, de la mateixa manera que –ho dic pels companys de 
Convergència- mai ens presentarem perquè seria ridícul, com l’únic partit 
d’esquerra. Siguem més intel·ligents o menys, nosaltres ens considerem un 
partit d’esquerra però també hi ha altres opcions i altres partits d’esquerra. 
Em sembla que tècnicament quan es parla d’informàtica i es parla de pàgina 
web i treball d’aquest, el problema és que tothom en parla i poca gent ho 
entén. El domini .cat significa que si col·loques el domini cat, treus el domini 
.com i punt. No és que puguis entrar, és clar que pots entrar, el que demanem 
i al que es va a la Moció és que es fes domini .cat, per la qual cosa s’elimina, o, 
què passa, què ara tindreu dues targetes?. Una targeta que posarà Sergio tal 
pàgina, adreça .com o .cat. Si jo et vull enviar un missatge Internet, ho enviaré 
a l’adreça que tu em diguis i  si l’adreça com ara consta posa .com, la gent te’l 
enviarà al .com igual que a la pàgina web. No ho rebràs, ho tindràs que rebre 
a una adreça o una altra.  
 
 Per això nosaltres seguim demanant, ja sabem que aquest procés 
ha començat, ni molt menys he dit de que aquest procés no s’havia fet, que 
l’Ajuntament s’ha girat d’esquena, crec que és un tema suficientment simple 
com perquè la sensibilitat de la gran majoria dels que estem aquí la puguem 
entendre –no estem parlant aquí de grans batalles polítiques- i de la mateixa 
manera que la web de l’Ajuntament és .com les empreses municipals 
Emducsa, Precsa, també són .com. 
 
  Novament pren la paraula el senyor Francesc Molina Núñez, 
Regidor del Grup Municipal de CiU, per assenyalar que, ho ha comentat abans 
i potser no m’has entès. És tot un procés, per exemple; la pàgina del Consorci 
per la Normalització Lingüística el salt al .cat, ho acaba de fer fa pocs dies. A 
l’Ajuntament també arribarà un moment, en les pròximes setmanes o mesos, 
farà el salt al punt .cat, però això té un procés –que és el que deies de fer 
calendari-. Per això és el que et deia que no entenia, que potser si s’hagués 
parlat prèviament d’aquest tema, no hauria ni calgut portar la Moció al Ple, 
t’hauria quedat clar com estava el procés i diries “Escolta’m correcte”. I quan 
he dit l’assumpte de la catalanitat, no ho he dit en un to ofensiu cap a la 
vostra organització, però sí que és cert que, a vegades, com cadascú en el seu 
lloc tenim temptació, com més d’Esquerres o més de Verds o més d’allò que 
això en algunes ocasions i en aquest Ple ha passat, heu fet aquest 
plantejament. 
 
 Per tant, insisteixo fora interessant que et plantegessis retirar la 
Moció perquè, en definitiva, no crec que sigui bo per ningú, ni tampoc pel .cat 
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ni per la feina que s’està fent en aquest sentit que hagi estat rebutjada per vot 
en contra una Moció d’aquest tipus en la que tots, com ja s’ha expressat, 
treballem a favor i considerem que s’havia de fer, i per això ja es va aprovar en 
el seu moment i que tècnicament i en el funcionament de l’Ajuntament s’està 
fent. 
 
 Tot seguit intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per 
manifestar que vol fer dues consideracions només tècniques. Primera, que 
l’Ajuntament no pensa renunciar a cap domini. Això és evident, si algú pensa 
que l’Ajuntament renunciarà a un domini està equivocat, perquè això ho 
lliuraríem a no sé qui i faríem una autorització que no sabem perquè. Segona, 
hi ha una cosa que es diu redirecció –jo no sé molt, però sí que sé el que es 
diu redirecció- i jo l’entro a la pàgina web de l’Ajuntament de Cornellà quan 
pico Cornellà web.cat. 
 
 Amb el vot d’abstenció del Grup Municipal del Partit Popular, el vot 
a favor d’Esquerra i amb el vot en contra de la resta de la resta de Grups, no 
s’aprova aquesta Moció, no perquè no es vagi a fer, sinó simplement perquè 
s’està fent. 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és rebutjada per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Vots en contra: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i  
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
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Vots a favor: 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor Salvador Colominas Tutusaus. 
 
 
 
 3.- Informació de l’Alcaldia sobre estadística de violència de 
gènere.  
 
 Intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per fer referència 
a la informació de l’Alcaldia sobre l’estadística de violència de gènere, indicant 
que des de l’últim Ple del mes de juliol, en aquest país han mort vint-i-sis 
dones víctimes de la violència masclista. El total de víctimes durant l’any 
2006, és de setanta dones, cinc menors i quatre víctimes indirectes. 
 
 
 4.- Precs i preguntes 
 
 Continua amb l’ús de la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per indicar que per part del Grup d’Esquerra Republicana han 
presentat per escrit un prec i una pregunta. La pregunta em sembla que ha 
estat contestada per escrit. 
 
 El prec fa referència a la prohibició temporal dels tradicionals 
mercats d’ocells i és el següent: 
 
 “En base al contacte que ha tingut el nostre partit amb les 
associacions ornitològiques de la ciutat i amb altres aficionats que s’han posat 
en contacte amb nosaltres a nivell particular, hem copsat la seva preocupació i 
malestar davant la prohibició dels seus mercats d’intercanvi. 
 
 Entenem quin és el motiu d’aquesta prohibició i el respectem 
profundament donat que es tracta d’un cas de força major com és la grip 
aviaria. Que ningú es confongui doncs, el nostre grup no farà demagògia amb 
un tema d’aquest calat. 
 
 El nostre prec va dirigit cap a les formes i no cap al fons d’aquesta 
actuació doncs, entenem que l’Ajuntament no ha gestionat de manera correcta 
la qüestió. 
 
 Una tradició tan arrelada a la nostra ciutat mereix un bon tracte. 
Entitats tan importants i arrelades a la ciutat com “La Cadernera” i “La 
Pajaril”, són mereixedores d’unes explicacions correctes per part de 
l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat. 
 
 Ens consta que a d’altres poblacions limítrofes com per exemple 
L’Hospitalet de Llobregat, el diàleg entre les institucions i la societat civil, en 
aquest cas ha funcionat. Les entitats d’ocellaires han parlat amb l’Ajuntament, 
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han rebut unes explicacions lògiques i doncs, s’han considerat correctament 
tractades. 
 
 Les institucions, i especialment els ajuntaments, no han de reduir 
les seves funcions a la mera gestió. Cal que, aprofitant la seva proximitat al 
ciutadà, el facin partícip dels processos de pressa de decisions. 
 
 Preguem doncs que en un futur, aquest ajuntament demostri una 
major  sensibilitat cap a elements tan fonamentals del teixit associatiu de la 
ciutat i ofereixi de manera correcta les informacions de les que disposa i 
apliqui les directives que li arribin d’una manera més propera. 
 
 No és el mateix desallotjar el mercat d’ocells amb la Policia 
Municipal, sense donar explicacions, que seguir un procés informatiu correcte 
en el qual les societats ocellaires rebin una informació correcta i mitjançant el 
canals que pertoquen. 
 
 Concretem el nostre prec en sol·licitar al govern municipal que 
esmeni el seu error i es reuneixi amb els representants de les societats 
ocellaires i expliqui degudament la prohibició temporal dels tradicionals 
mercats d’ocells.” 
 
 Pren la paraula seguidament el senyor Salvador Colominas 
Tutusaus, Regidor del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que es van 
dirigir a nosaltres alguns companys d’entitats que estan lligades al que és la 
cria d’ocells i sobretot gent del Barri d’Almeda que és una de les seves 
afeccions, i com a tal, crec que és la meva obligació de plantejar-ho com a 
prec. 
 
 És veritat que ha sortit una llei que en teoria no permet que una 
tradició, dins de la nostra ciutat molt arrelada i que sobretot dues entitats 
com La Cadernera i La Pajaril –sobretot La Cadernera- des de fa molts anys 
han anat portant a terme, la venda, intercanvi d’ocells de gàbies, ocells que no 
poden viure en llibertat –sinó no ho presentaria, perquè estic totalment en 
contra d’aquestes d’històries-. Ara, aquests ocells que des de fa quatre-cents 
anys estan acostumats i no saben viure d’una altra manera, crec que hi ha 
hagut Ajuntaments com el de l’Hospitalet que ho han fet amb molta més 
flexibilitat per aquestes entitats. Els han reunit, els han explicat “Mira hi ha 
això, farem una mica la vista grossa i l’important és que seguiu podent 
mantenir la tradició d’aquestes entitats”, i no trobar-se que inclús -jo no hi era 
però per part del President i d’alguna persona de l’entitat La Cadernera ho 
comenten- amb bastants males maneres la guàrdia urbana els va anar traient, 
quan reunits a l’Ajuntament no han estat mai, encara que –com Alcalde em 
vas comentar que se’ls hi havia comentat- a ells no se’ls ha dit formalment des 
de l’Ajuntament, tot i que era trencar una tradició que sobretot al Barri del 
Pedró i Gavarra s’estava fent. 
 
 Ja sé que a vegades parlem de temes que tenen més transcendència 
i temes que en tenen menys, però trobo que mentre hi hagin ciutadans 
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preocupats per un tema com aquest, la meva obligació com a representant 
d’aquest Ajuntament és portar-ho al Ple. 
 
 La pregunta formulada pel Grup d’Esquerra Republicana, és la 
següent:  
 
 “En base a quin article del ROM, va ser negada la rèplica al 
Portaveu del Grup d’ERC a aquest ajuntament durant la sessió plenària 
extraordinària del passat 21 de setembre?.” 
 
 La pregunta ha estat contestada per escrit pel Portaveu del Grup 
Municipal Socialista i diu el següent: 
 
 “Li comunico que la regulació d’aquesta situació està recollida als 
articles 125 i 126 del Reglament Orgànic Municipal.” 
 
 A continuació intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com 
a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que portava dos precs, 
però donat a que el Ple avui s’ha desenvolupat dintre de la normalitat 
democràtica de que podem parlar, no el vaig a presentar, el deixo. I sí porto 
dues preguntes i un prec. L’entro com a prec perquè és una moció que s’ha 
rebutjat, però crec que, com els precs no estan de cap manera prohibits, 
doncs ho faig.  
 
 És una moció que havia preparat i no s’ha admès a tràmit -com he 
dit- per tant no el vaig a llegir, el faré arribar a Secretaria per que l’adjuntin 
com a prec, per a no perdre temps, però sí vull dir del que es tracta per a les 
persones que no el tinguin a mà, perquè no ha passat més enllà de la Junta 
de Portaveus. 
 
 És un prec en el que explico el perquè demanem que en les futures 
eleccions en el sistema de repartició d’espais electorals s’arribi a un acord, ja 
que també s’ha interpretat malament la meva idea –sembla que vull canviar 
les lleis i no és així- tal com ho deixo escrit. Però que el repartiment d’espais 
electorals es faci per barris i de manera que garanteixi la presència qualitativa 
de tots els partits polítics en tots el barris de la ciutat. Segurament, i d’això 
vull que quedi constància, no és el Partit Popular el més adequat per portar 
això, perquè, ara per ara, no és el més perjudicat, però crec que en la política 
també té que existir la generositat, cosa que no s’està donant en els alts 
nivells, però crec que aquí en els pobles hauríem de començar a pensar que, 
abans que polítics som persones, i gent que treballem amb idees diferents i, 
tan de bo, segueixi havent idees diferents perquè quan sigui tot les mateixes 
idees seria un monocolor digne del que abans he dit, d’una “república 
bananera”, i encara que ho he dit una mica enfadada aquí no existeix en el 
tema polític.  
 
 Per tant, crec que mentre hi hagi idees diferents estarem bé i 
aquestes persones que representem en el pobles i en les petites ciutats i en els 
fòrums petits -no la resta que ja sabem com se les gasta- hauríem de 



71 

començar a ser una mica generosos amb nosaltres mateixos, perquè a la fi, la 
ciutadania és molt llesta i vota a qui té que votar, perquè, a veure, pel fet que 
posem més faroles no ens van a votar més, ho tinc clar fa temps. Prova d’això 
és que el Partit Popular poc diner es gasta en propaganda i menys es va a 
gastar, anem a veure si la gent s’assabenta d’altres maneres més pràctiques, 
més espectaculars i amb menys despeses i més divertides. Per tant, crec que 
dintre del que ens correspon per llei i per vots, que és així com marca la llei, 
proposo i demano que es reparteixin aquestes faroles i aquests espais per 
barris per a que tots els partits, tots, tinguem presència, perquè sé que alguns 
partits -i no és el nostre cas- tenen que posar les seves pancartes segons 
quines eleccions en la zona industrial i no crec que sigui just en una ciutat a 
on diem que tenim tots aquests valors que ens omplen la boca, res més.  
 
 Ho deixo com a prec perquè la meva idea era que els partits es 
mullessin i votessin a veure si alguns d’aquests companys tan seguidistes 
votessin també en contra de posar faroles. Ho feia amb una mica de “mala 
uva” però bé, no m’heu deixat.  
 
 El Prec diu així: 
 
 “Atès que per al exercici del dret a vot dels ciutadans es fa necessari 
un complex mecanisme de múltiples elements tècnics dels quals depèn la 
pròpia transparència i legitimant del procés electoral. 
 
 Atès que tot procés electoral està regulat per la LOREG i que 
aquesta mateixa Llei Orgànica en el seu article 55 modificat per la LO 
23/1994 ens diu que “els Ajuntaments tindran la obligació de reservar llocs 
especials gratuïts per a la col·locació de cartells i, en tot cas, pancartes i 
cartells penjats a postes o fanals pel sistema de banderoles”. 
 
 Atès que a l’article 56.2 d’aquesta mateixa Llei Orgànica regula que 
el nombre dels esmenats llocs destinats a propaganda electoral es 
distribuiran, al igual que es farà en la elecció de la seva ubicació, atenent a al 
nombre total de vots que va obtenir cada partit, coalició o federació a les 
anteriors eleccions equivalents a la mateixa circumscripció. 
 
 Atès que aquest Ajuntament ha seguit el criteri de repartiment 
descrit en conformitat amb la Llei i que tot i així des del Partit Popular de 
Cornellà hem pogut percebre que el resultat no ha estat una situació de 
justícia entre els participants als comicis sinó que, ben al contrari, els darrers 
grups segons els vots obtinguts es trobaven definitivament amb què els pocs 
espais dels que podien disposar eren, a més, espais allunyats dels nuclis 
urbans i marginats. 
 
 Per tot el que s’exposa PROPOSEM: 
 
 Que per les eleccions futures el sistema de repartició dels espais 
electorals es faci individualment per barris de tal forma que es garanteixi la 
presència qualitativa de tots els partits polítics als set barris de la ciutat; 
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salvaguardant no obstant, l’avantatge quantitativa que atorga segons la Llei el 
nombre de vots de les darreres eleccions.” 
 
 Continua amb l’ús de la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa, per 
manifestar que vol que se li passi per escrit el que s’està fent amb els 
tarongers de la ciutat que sembla que estan una mica tuberculosos, ja ho he 
dit a la Comissió, però ho demano per escrit per saber exactament què s’està 
fent. 
 
 I també vull que se’m digui què s’està fent, donat que els precs que 
faig -i això també senyor Alcalde ho trasllado com un prec- que, si us plau allò 
que us demano en el Ple m’ho contesteu, perquè hi ha vàries coses que us las 
aniré passant, però és clar, si compleixo els terminis vaig a estar sempre 
demanant el que no m’heu donat. 
 
 Els aires condicionats del carrer Bambú, no sé si s’ha fet el que els 
veïns m’han demanat, no sé si s’ha anat a mirar, si és veritat o no. Jo he estat 
i testimonio que és veritat però vull que el Govern Municipal s’hi apropi. Em 
sembla que fa dos o tres plens que he passat aquest prec i m’han dit els veïns 
que per allí no ha passat ningú. Doncs, tot el que demano que se’m passi, res 
més. Si no se’m passa tot allò retardat faré una llista de tot, inclòs el registre 
municipal. 
 
 Tot seguit intervé el senyor Miguel López Sánchez, com a Portaveu 
del Grup Municipal d’ICV-EA-EPM, assenyalant que hi ha un prec que fa el 
nostre Grup i que diu el següent: 
 
 “A la sessió plenària que estem celebrant, a l’apartat de Propostes 
de  Secretaria punt 3, 11 i 16 , s’ha donat compte dels decrets pels que es 
procedia a fer la reserva dels llocs de col·locació gratuïta de propaganda i dels 
locals oficials i llocs públics per a la campanya electoral relativa a les eleccions 
al Parlament de Catalunya. 
 
 També en Junta de Portaveus preparatòria al Ple es va retirar una 
proposta de moció presentada pel grup del PP relativa a com es fa la repartició 
dels espais electorals en el nostre municipi, plantejant-se en el debat de la 
junta criteris supramunicipals com elements bàsics de la repartició d’espais, i 
per tant la no conveniència de tractar el tema mitjançant una moció.  
 
 Tot i així en la nostra coalició entenem que cal repartir els espais de 
forma proporcional als resultats electorals com marca la legislació, però no 
acceptem que la única forma d’elecció es basi en que el grup majoritàri  esculli 
primer i de forma global els espais al conjunt de Cornellà. Això suposa premiar 
doble o triplement els vots que rep el partit majoritari enfront dels que 
obtenim la resta.  
 
 En aquest sentit ja el representant electoral local de la nostra 
coalició es va dirigir a la Junta Electoral de la  Zona amb data 18 de febrer de 
2004 demanant que es considerés un altre possible repartiment dels espais de 
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propaganda gratuïta tot guardant l’estricta proporcionalitat segons el nombre 
de vots obtinguts en similars conteses electorals.  
 
 La Junta de Zona va desestimar aquell recurs perquè considerava 
del tot adequades les al·legacions presentades pel Tinent d’Alcalde i Regidor de 
l’Àrea de Presidència, Interior i Comerç de l’Ajuntament de Cornellà en aquell 
moment el Sr. Antonio Balmón.  
 
 El grup d’ICV-EUiA quan va fer aquella consulta i va rebre la 
resposta desestimativa de la Junta Electoral no era perquè qüestionés en cap 
moment l’estricta aplicació de la llei en la distribució o elecció dels espais de 
propaganda que es fa a Cornellà. I també erem conscients que la Llei electoral 
afavoreix als partits majoritaris. Per tant, la nostra consulta volia anar més 
enllà de la mateixa llei, volia apel·lar al comportament democràtic dels grups 
polítics que obtenen  majories . 
 
 Avui, donat que un grup que obté bons resultats en gairebé totes les 
conteses electorals volia tornar a parlar del tema, el nostre grup vol tornar a 
demanar, o prega, que fent un nou exercici d’ aprofundiment en la  pràctica 
democràtica ens tornem a reunir els grups polítics amb representació de més 
del 5% que hi ha al nostre municipi i parlem de la possibilitat de trobar una 
situació que no sigui tant discriminatòria per els partits més petits i per 
l’electorat que representen.  
 
 A continuació intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, 
indicant que no ha volgut tallar la intervenció aquest prec, però recordo que el 
ROM deixa molt clar que el prec es destina a un òrgan, aquí ni els partits 
polítics estan representats, no hi ha cap òrgan, ni aquí hi ha cap òrgan de la 
Junta Electoral. Espero que no es torni a repetir aquesta intervenció. 
 
 
  I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les vint hores i cinc minuts, de la qual 
s’estén la present acta, que és signada per l'Alcalde-President, juntament amb 
mi, la Secretària General, que ho certifico. 
 
 
 
 
 
 
 

 


